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تمام تلاش مدیران فولاد برای 
صعود به لیگ یک فوتبال است

خبر اختصاصی // هرمزگان یک  اســتان صنعتی 
است، زیرا صنایع و شرکت های اقتصادی بزرگی در 
بخش های مختلف پتروشیمی، بنادر،  فولادی، نفتی، 
آلومینیومی، نیروگاهی و غیره را دل خود گنجانده 
است و به عنوان استانی مهم و استراتژیک در کشور 

قلمداد می شود.
   بــه گزارش خبرنگار روزنامه دریا ؛ تولید، رســالت 
ذاتی و اصلی این صنایع و بنگاه های اقتصادی است که 
برعهده دارند؛ اما این شــرکت ها باید در حوزه عمل به 
مسئولیت های اجتماعی برای محرومیت زدایی و آبادانی 
جامع محلی و پیرامونی خود نقش پررنگی را ایفا کنند.

عمل به مســئولیت های اجتماعی صنایع به خصوص 
شرکت های مستقر در غرب بندرعباس همواره یکی از 
مهمترین دغدغه ها و انتظارات مردم، رسانه ها، نمایندگان، 
مسئولان اجرایی، قضایی و  نماینده ولی فقیه در استان و...
بوده است که انتظاری کاملا  منطقی و بحق است.صنایع 
باتوجه به حجم بالای چرخش اقتصادی که دارند باید 
در کارها و بخش های مختلف شامل ساخت بیمارستان، 
مدرسه، جاده، اماکن ورزشی و فرهنگی، کمک به جامعه 
هدف کمیته امــداد امام خمینی )ره( و بهزیســتی و... 

مشارکت داشته باشند تا مردم حضور این صنایع را بیشتر 
در استان احساس کنند.یکی از این شرکت های مستقر در 
غرب بندرعباس، شرکت فولاد کاوه جنوب کیش است 
که یکی از بزرگترین صنایع فولادی در اســتان و کشور 
است.با توجه به اینکه بنیاد مستضعفان یکی از سهام داران 
بزرگ این واحد تولیدی می باشــد انتظار بیشتری از آن 
نسبت به صنایع دیگر در موضوع عمل به مسئولیت های 
اجتماعی می رود نه اینکه از بقیه صنایع عقب تر باشــد.

سامیه جهانشاهی مدیرکل بهزیستی هرمزگان در تاریخ 
۱۰ مرداد ماه سال جاری در  مصاحبه با این رسانه ، خبر 
از خلف وعده شرکت فولاد کاوه جنوب کیش در تحویل 
۱۵ دستگاه کولرگازی باقی مانده از ۵۰ دستگاه که قرار 
بود ســال گذشته به مددجویان تحویل شود را داد. خبر 
تعجب آور بود که چطور یک صنعت با آن همه درآمد و 
سودآوری از تحویل ۱۵ دستگاه کولر گازی به مددجویان 
بهزیستی عاجز مانده است.پس از انتشار مصاحبه مدیر کل 
بهزیستی هرمزگان در روزنامه دریا از خلف وعده شرکت 
فولاد کاوه کیش برای تحویل کولرهای وعده داده شده به 
بهزیستی هرمزگان ؛ این شرکت فولادی سراسیمه و در 
کمتر از یک هفته ۱۵ دستگاه از کولرهای باقی مانده را 

 به بهزیستی تحویل داد.آنطور که مسئولان  بهزیستی عنوان 
می کردند، فولاد کاوه حتی پاسخ تماس های  شان را هم 
نمی دادند. اما پس از انتشار این گلایه مدیرکل بهزیستی 
هرمزگان ، فولاد کاوه مجبور شد  به  وعده خود در قبال 
مددجویان بهزیستی عمل کند و ۱۵ دستگاه کولر باقی 

مانده را تحویل دهد. 
حال چند سوال از این شرکت بزرگ اقتصادی می شود: 

۱- چرا باید این خلف وعده آن هم در قبال مددجویان 
بهزیستی صورت گیرد؟

2- اگر کولرها خریداری شده بود چرا جواب تماس های 
مسئولان بهزیستی را نمی دادید؟

3- تحویل ۱۵ دستگاه کولر گازی آن هم برای صنعتی که 
سودهای هزار میلیاردی دارد چرا باید چندین ماه طول 

بکشد؟
4- تغییر مدیریتی در شرکت چه ارتباطی  به تعهد خود 

در قبال وعده داده شده دارد؟
۵- چرا به وعده ی که می دهید پایبند نیستید؟

6-  آیا ســال گذشته یادتان نبود که این تعداد  دستگاه 
 کولر باقی مانده به بهزیســتی تحویــل دهید؟ چرا به 
یک باره پس از رســانه ای شدن این موضوع به ذهنتان 

خطور کرد که به وعده تان عمل کنید؟
در پایان امید اســت که این واحد تولیدی بزرگ مسیر 
روشنی را در ایفای مســئولیت های اجتماعی در قبال 

هرمزگان نشینان انجام دهد.
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خبر اختصاصی // مدیرکل نوســازی، توسعه و 
تجهیز مدارس استان هرمزگان گفت: در سال 
جاری ۹مدرسه برای استفاده دانش آموزان افتتاح 

خواهد شد. 
    به گــزارش خبرنــگار روزنامه دریــا؛ مهدی 
باوقارزعیمــی در دیــدار بــا یعقــوب دبیری نژاد 
مدیرمسئول روزنامه دریا با اعلام این خبر افزود: پنج 
مدرسه تا مهرماه، یک مدرسه تا آبان و سه مدرسه تا 
بهمن ماه در استان افتتاح خواهد شد و پانزده مدرسه 
در سطح استان نیز در سال جاری کلنگ زنی می شود 
که شش مدرسه در بندرعباس می باشد.باوقارزعیمی 
خاطرنشــان کرد: از سال ۱3۹2 تا سال ۱4۰۱ تنها 
دوازده مدرســه در استان ساخته شد اما در دو سال 
اخیر نیز همین تعداد مدرســه در این استان ساخته 
شده است.وی اذعان داشت: سرانه فضای آموزشی در 
شهرستان بندرعباس چهار مترمربع می باشد که این 
ســرانه در شهر بندرعباس زیر چهار مترمربع بوده و 
در شهرک پیامبر اعظم)ص( زیر دو مترمربع است و 
نیاز اســت توجه بیشتری به این مناطق شود. وی به 
مشارکت صنایع در نهضت مدرسه سازی اشاره و بیان 
کرد: تنها مجموعه نوسازی مدارس نمی تواند ساخت 

مدارس مورد نیاز استان را انجام دهد و حمایت دیگر 
مجموعه ها مانند صنایع باعث پیشرفت مدرسه سازی 
می شود و تاکنون نیز صنایع استان مشارکت خوبی در 
این زمینه داشته اند.باوقارزعیمی اظهارداشت: معماری 
و کیفیت مدارس نقش مهمی در کیفیت آموزشــی 
می تواند ایفا نماید و هر چه بتوانیم مدارس مناســب 
و با کیفیت بســازیم، آموزش های باکیفیت تری در 
این مدارس ارائه خواهد شــد. وی ادامه داد: مدارس 
باید باکیفیت ساخته شوند تا بتوانند سال های زیادی 
به مردم ارائه خدمت کنند و دانش آموزانی در سطح 

بسیار بالا تحویل جامعه دهند. 
  وی به جذب 3۵برابری اعتبارات خرید تجهیزات 
در اســتان در سال جاری نســبت به سال گذشته 
اظهارداشــت: اعتبار خرید تجهیزات از یک میلیارد 
تومان در ســال گذشته به 3۵میلیارد تومان در سال 
جاری رســیده اســت و در کنار آن نیز در سفر دوم 
ریاست جمهوری به اســتان، ۱۵۰میلیارد تومان نیز 
از وزارت نفت به استان هرمزگان اختصاص یافت. 
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان 
عنوان کــرد: در حوزه تهیه تجهیزات ورزشــی و 
آزمایشگاهی نیز در سال جاری ورود کرده ایم و هفت 

میلیارد تومان برای خرید تجهیزات آزمایشــگاهی 
اعتبار جذب شده تا مدارس را با این وسایل تجهیز 
و تحویل نماییم.باوقارزعیمی خاطرنشــان کرد: در 
زمینه کیفیت بخشی فضای آموزشی تا رسیدن به نقطه 
مطلوب فاصله زیاد است و کارهایی که تاکنون انجام 
داده ایم آغاز کار است و تلاش داریم کارهای خوبی 
برای دانش آموزان رقم بزنیم.وی با تقدیر از مجموعه 
روزنامه دریا گفت: رســانه ها نقش مهمی در جامعه 
دارند و روزنامه دریا نیــز تاکنون به خوبی در کنار 
نوســازی مدارس استان قرار داشته و منعکس کننده 
اخبار این نهاد بوده است. در ادامه مدیرمسئول روزنامه 
دریــا بیان کرد: تاکنون مجموعه نوســازی مدارس 
هرمزگان اقدامات بســیار خوبی در جهت نوسازی 
مدارس و کاهش تعداد مدارس ناایمن اســتان انجام 
داده اســت.یعقوب دبیری نژاد عنوان کرد: در حوزه 
وزارت آموزش و پــرورش اعتبارات زیادی هزینه 
می شود که باید با فرهنگ سازی، دانش آموزان را در 
نگهداری از اماکن آموزشی تشویق کرد. دبیری نژاد در 
پایان خاطرنشان کرد: کیفیت آموزش اگر ارتقا یابد 
ثمره آن برای کشور است و نتیجه این کار در سال های 

بعد خود را نشان می دهد.
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بهره برداری از ۹فضای آموزشی در سال جاری 
گروه خبر // رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
 گفت: جذب دانشــجوی خارجی در دانشــگاه 
علوم پزشکی هرمزگان یکی  از کارهای بزرگ در 

سال های اخیر بود.
   جاودان رئیس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان 
در مراسم گرامیداشــت روز خبرنگار یکی از مهم 
ترین دســتاوردهای دانشــگاه در سال های اخیر 
را جذب دانشــجوی خارجی عنــوان کرد و بیان 
داشــت: با صنایع تفاهم نامه های خوبی اخذ شده 
که در حوزه آموزشــی و پژوهشــی است.به گفته 
وی، بسیاری از ورودی ها به دانشگاه علوم پزشکی 
 هرمزگان از خارج اســتان هســتند و از رسانه ها 
می خواهیم تــا جامعه را به ســمت تحصیل در 
رشته های مرتبط با دانشگاه علوم پزشکی تشویق 
کنند.جاودان ادامه داد: بیش از ۹۰ درصد خانه های 
بهداشت هرمزگان پزشک دارند و استقرار پزشک 
دوم و شبانه روزی سازی این خانه ها به اعتبارات 
زیــادی نیاز دارد که در حیطه توان ما در اســتان 

نیســت.مرگ مادران باردار در هرمزگان به 2۱ در 
۱۰۰ هزار رســیده که شاخص بسیار خوبی است 
و کاهش بسیاری داشته است و البته برای ما حفظ 
حیات حتی یک مادر ضروری است.وی ۱۰ علت 
اول فوت در استان را بیماری های قلبی و عروقی، 
کوویید، تصادفات در حمــل و نقل، بیماری های 
حول تولد، ســرطان و تومور، بیماری های تنفسی، 
بیماری هــای غدد و حوادث غیــر عمدی عنوان 
 کرد و بیان داشــت: در زمینه توسعه زیرساخت ها، 
 2۰۰ پروژه را افتتاح کردیم.جــاودان اضافه کرد:

 3 ام آر آی به استان اضافه شده است که دستاورد 
بزرگی است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
درباره تعداد تخت های بیمارســتانی هم گفت: از 
استاندار کشوری عقب هســتیم که با اضافه شدن 
6۰۰ تخت در بیمارستان جدید بندرعباس و 26۰ 
تخت خواب بیمارستان ستاره و بیمارستان میناب و 
بیمارستان سپاه گام بزرگی در زمینه رفع کمبودها 
برداشته خواهد شد.وی بیان داشت: در طی سه سال 

گذشته ۱.3 میلیون نفر در بیمارستان های هرمزگان 
بستری شده اند. به گزارش فارس ، جاودان همچنین 
عنوان داشــت: همــه بیمارســتان های هرمزگان 
 دارای سی تی اسکن هســتند و در سه سال اخیر 
2۰۰ داروخانه جدید هم ایجاد شــده و داروهای 
خاص در داروخانه های بیشتری توزیع می شود تا 

دسترسی مردم آسان تر شود.
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بازتاب یک گزارش در روزنامه دریا؛

»فولاد کاوه« »فولاد کاوه« مجبور به عمل در قبال وعده مجبور به عمل در قبال وعده 
پس از انتشار گلایه مدیرکل بهزیستی هرمزگان از خلف وعده فولاد کاوه در تحویل پس از انتشار گلایه مدیرکل بهزیستی هرمزگان از خلف وعده فولاد کاوه در تحویل 1515 دستگاه کولر گازی  دستگاه کولر گازی 

باقی مانده از باقی مانده از 5050 دستگاه ؛ این واحد تولیدی مجبور به عمل در قبال وعده خود به بهزیستی شد  دستگاه ؛ این واحد تولیدی مجبور به عمل در قبال وعده خود به بهزیستی شد 
  تحویل ۱۵ دســتگاه کولر گازی آن هم برای صنعتی که سودهای هزار 

میلیاردی دارد چرا باید چندین ماه طول بکشد؟
  چرا باید این خلف وعده آن هم در قبال مددجویان بهزیستی صورت گیرد؟

   آیا سال گذشــته یادتان نبود که این تعداد  دستگاه کولر باقی مانده به 
بهزیستی تحویل دهید؟ چرا به یک باره پس از رسانه ای شدن این موضوع 

به ذهنتان خطور کرد که به وعده تان عمل کنید؟
صفحه 1 را بخوانید
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سرمقاله

 گروه خبر // طی مراســمی با حضور معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
و همزمان با روز ملی تشــکل ها نمایشــگاه 
توانمندی ها و دستاوردهای سازمان های مردم 

نهاد استان هرمزگان افتتاح شد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ همزمان با روز ملی 
تشکل ها طی مراسمی با حضور احسان کامرانی 
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری 
هرمزگان، مدیــر کل ورزش و جوانان و برخی 
دیگر از مدیران دســتگاه های اجرایی نمایشگاه 
توانمندی ها و دســتاوردهای سازمان های مردم 
نهاد هرمزگان افتتاح شــد.معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی اســتانداری هرمزگان در آئین افتتاح 
نمایشگاه، عنوان کرد: نمایشــگاه توانمندی ها 
و دستاوردهای ســازمان های مردم نهاد استان 
هرمزگان با پیگیــری اداره کل امور اجتماعی و 
فرهنگی استانداری، اداره کل ورزش و جوانان و 
با همکاری ســایر دستگاه های اجرایی ذیربط و 
همچنین سازمان های مردم نهاد همزمان با روز 
ملی تشــکل ها و هفته مشارکت های اجتماعی 
در دســتور کار قرار گرفته است و ضروری است 
این نمایشگاه به نحوه مطلوب اطلاع رسانی گردد.

وی افزود: نمایشگاه توانمندی های سازمان های 
مردم نهاد هرمزگان به مدت سه روز برپا است و 
علاقه مندان می توانند با حضور در محل بازارچه 
ســنتی هتل هما بندرعباس از این نمایشگاه که 
ماحصل خلاقیــت و هنر هنرمندان و صنعتگران 
سنتي اســتان و به خصوص بانوان بازدید بعمل 
آورند.کامرانی، خاطرنشان کرد: در این نمایشگاه 
ســازمان های مردم نهاد فعال در حوزه بهداشت 
و درمــان، ورزش و جوانان، بهزیســتی، میراث 
فرهنگی و زیســت محیطی به ارائه توانمندی ها 

و دستاوردهای خود پرداخته اند که در نوع خود 
کم نظیر است.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری هرمزگان، تصریح کرد: سازمان های 
مردم نهاد استان هرمزگان در حوزه صنایع دستی 
آثــار فاخری تولید کرده انــد که نیازمند معرفی 
در ســطح ملی و بین المللی اســت و لازم است 
در حــوزه اقتصاد و بازار یابی محصولات هنري 
اقدامات ملموس تری در دســتور کار قرار گیرد.
وی اظهار داشت: محصولات تولیدی توسط بانوان 
هنرمند هرمزگانی نیازمند معرفی هرچه بیشتر است 

و با توجه به استعدادهاي کم نظیر و خلاق بانوان 
و درصد جمعیت آنها در کشور و استان ضروری 
است در حوزه حکمراني بیشتر از توانمندی آنها 
استفاده گردد.رئیس شورای توسعه و حمایت از 
ســازمان های مردم نهاد هرمزگان، تصریح کرد: 
دستگاه های اجرایی و صنایع مستقر در هرمزگان 
محصــولات و هدایا مورد نیاز خــود در حوزه 
صنایع دســتی را از محصولات تولیدی با کیفیت 
ســازمان های مردم نهاد استان تهیه کنند.معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
خاطرنشان کرد: کلیه دستگاه های اجرایی ذیربط 
با ســازمان های مردم نهاد و تشکل های مردمی 
برای رفع موانع پیش روی توسعه فعالیت های آنها 
همکاری کنند.وی افزود: تشــکل های مردمی و 
ســازمان های مردم نهاد بازوی دولت در پیشبرد 
امور کشــور و تســریع در روند توسعه ، رشد و 
پیشرفت آنها هســتند و از این ظرفیت ضروری 
است بیش از پیش بهره گرفته شود.کامرانی گفت: 
آموزش و توانمند سازی سازمان های مردم نهاد 
و تشکل های مردمی و رفع مشکلات پیش روی 
آنها از مسائل مهمی است که نیازمند توجه و اهتمام 

ویژه است.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان تاکید کرد 

ضرورت بهره گيری از ظرفيت بانوان نخبه در بخش های مختلف 

  درحالی به روزهای پایانی مرداد ماه نزدیک می شــویم 
که هنوز اطلاع رســانی لازم درخصوص سرویس مدارس 
در اســتان هرمزگان و شــهر بندرعباس صورت نگرفته و 
بیم آن می رود که سناریوی ســال های گذشته تکرار شود 
و هــزاران نفر از والدین دانش آموزان نتوانند با ســرویس 
مدرســه قرارداد ببندند و مجبور شــوند خودشان سرویس 
مدرســه فرزندان شان شــوند که هم باعث افزایش ترافیک 
شــده و هم در انجام امورات کاری شــان بخصوص کسانی 
که کارمند هستند، اختلال ایجاد شــده و ارباب رجوع های 
ادارات هم سرگردان می شوند. برخی از خانواده ها نیز مجبور 
خواهند شد از خودروهای دربستی ، تاکسی ، اسنپ، تاکسی 
تلفنی و.  .. اســتفاده کنند وبعضی از دانش آموزان زیر۱۸سال 
بدون گواهینامه و کلاه ایمنی با موتورسیکلت های بی پلاک 
و پلاک دار به مدرســه می روند و عــدم رعایت قانون را 
اجباراً یاد می گیرند.متاســفانه ضعف مدیریت باعث شــد 
والدین در دو سال گذشته بشدت با مشکل سرویس مدرسه 
مواجه شوند و امســال هم گویا اقدامی اثرگذار برای عدم 
تکرار ســناریوی سال گذشــته صورت نگرفته و  والدین 
بندرعباســی از هم اکنون دغدغه تامین ســرویس مدرسه 
فرزندان شــان را دارند . متولیان مربوطه بایســتی شرایط 
لازم را فراهم نمایند تا رانندگان به عنوان ســرویس مدرسه 
 خدمات رســانی کنند و بازارسیاه ســرویس مدرسه مانند 
 ســال های تحصیلی ۱4۰۱ و۱4۰2 تکرار نشــود و اعلام 
نرخ ها نیز ســریعتر صورت پذیرد. متاسفانه بندرعباس با 
کمبود شــدید تاکسی و اتوبوس هم در شرایط عادی مواجه 
اســت و تعــدادی از اتوبوس های شــهر در اختیار برخی 
دانشگاه ها قرار داده شده و حتی دانش آموزان هم به سختی 
 می توانند از وســایل نقلیه عمومی اســتفاده کنند که انتظار 
می رود دانشــگاه ها در سال تحصیلی ۱4۰3 اتوبوس های 
مورد نیازشان را به طریقی دیگر تامین کنند و مسئولان ارشد 
استان هم سازمان حمل و نقل شهرداری را تحت فشار قرار 
ندهند تا اتوبوس های شــهر را در اختیار دانشگاه ها قرار 
دهند. اســتانداری ، فرمانداری،  شهرداری، شورای شهر و 
آموزش و پرورش و... هم بایستی تدبیری بیندیشند تا قبل از 
بازگشایی مدارس ، والدین بتوانند با سرویس مدارس براساس 
 نرخنامه مصوب قرارداد ببندند و درمهرماه برای رفت وآمد 

فرزندان شان به مدرسه مشکلی نداشته باشند.

  علی زارعی

گروه خبر // رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس در 
صحن شورا گفت: قبل از هر ســخن و کلامی از اعضای 
محترمی که با رای خود مسئولیت خطیرریاست سال پایانی 
شورای ششــم را بر عهده بنده گذاشتند،از اعتمادشان 

قدردانی می کنم.
   به گزارش خبرنگار دریا؛ عیسی عباسی با قدردانی از رئیس 
پیشین شورا افزود: از دکتر نظری که والحق و الانصاف در مدت 
تصدی ریاست شورا همواره برای وفاق و همدلی بین اعضا و گره 
گشایی مشکلات شهروندان تلاش کردند صمیمانه تشکر می کنم.

وی خطاب به اعضای شــورا گفت: در سال پایانی عمر شورای 
ششــم قرارداریم.زمان در حال گذر است.سه سال با یک چشم 
برهم زدنی گذشت.بیاییم در ســال آخر شورای ششم به اندازه 
ســه سالی که گذشت تمام وقت خود را صرف خدمت بیشتر به 
شهروندان نماییم.همکاران بزرگوار، شورای شهر یعنی محلی برای 
خردجمعی لذا خروجی تصمیمات آن باید درراستای خدمت به 
مردم و رضایتمندی مردم باشد.وی ادامه داد: ما به عنوان اعضای 
شــورا در قبال رای مردم مســئولیت داریم و تکلیفی بر عهده 
ماگذاشته شده باید در پیشگاه خدا و هم در برابر مردم پاسخ گو 
باشیم.احترام متقابل بین اعضای شورا می تواند به همدلی بیشتر و 
انسجام آن کمک کند.بیاییم از این موقعیتی که نصیبمان شده به 
نحو احسن در راستای خدمت به مردم و رضایت خداوند متعال 
استفاده کنیم.رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس تصریح کرد: 
خدماتی که شوراها انجام می دهند، زمانی مورد قبول پروردگار 
است که برای خداوند و در راه رضایت او باشد. ما باید با تعامل، 
همفکری، انســجام و اتحاد و با بهره منــدی از ظرفیت مردم و 
استفاده از راهکارهای تجربی در ساختن فردایی بهتر با توسعه 

همه جانبه شهربندرعباس گامهای بسیار مؤثری برداریم.عباسی 
اضافه کرد: امروز برای ما نماینــدگان مردم در پارلمان محلی، 
فرصت و توفیق خدمت، فراهم شده و باید تلاش کنیم تا با استفاده 
از تمام فرصت ها برای خدمت صادقانه به مردم از هیچ کوششی 
دریغ نکنیم.وی اظهارداشت: بیاییم برای گره گشایی مشکلات 
مردم نجیب بندرعباس و کمک به مدیریت شهری، یکصدا باشیم 
 تا مردم از ما به نیکی یاد کنند.وی ضمن تسلیت سالروز شهادت 
امام حســن مجتبی)ع( عنوان کرد: روز خبرنگار و کسب مدال 
طلای تکواندو آرین سلیمی بعد از ۱6 سال و همچنین مقام اول 
ایمان باوقار همکار روابط عمومی در مسابقات کیوکوشین قهرمانی 
کشور کاراته را تبریک عرض می نمایم.عباسی رئیس شورای 
اسلامی شهر بندرعباس خطاب به نوبانی شهرداربندرعباس گفت: 
میدان امام خمینی )ره( یکی از مهمترین فضاهایی است که سیمای 
شهر را در ذهن شهروندان ایجاد می کند، اما از وضعیت نامناسبی 
برخوردار است. ضرورت دارد برای این میدان که به نوعی پیشانی 
شهر بندرعباس است چاره ای اساسی اندیشیده شود تا هر چه 

سریع تر این میدان مرمت و بازسازی شود.

 رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس :

برای گره گشایی از مشکلات مردم یکصدا باشیمبرای گره گشایی از مشکلات مردم یکصدا باشیم

خبر

دریافت هزینه آزاد نسخه نویسی
 هنگام قطعی سامانه ممنوع 

  گروه خبر // معاون خرید راهبردی و اســناد پزشــکی 
مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان گفت: برخی مواقع 
به علت بروزرسانی سیستم، قطعی اینترنت، بروز مشکلات 
فنی و غیره، برای مدتی ســامانه نسخه نویسی الکترونیکی 
قطع می شــود در این زمان نباید هزینه آزاد از بیمار گرفته 
شود. دکتر ســید علی وطن خواه معاون خرید راهبردی و 
اسناد پزشــکی مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان 
در خصوص دریافت هزینه آزاد درمانی از بیمه شــده های 
تامین اجتماعی هنگام قطعی سامانه ثبت نسخه الکترونیک، 
اظهار داشت: هر زمانی که سیستم نسخه الکترونیکی غیرفعال 
می شود پزشکان موظف اند از نسخه کاغذی و دستی استفاده 
کرده و کدملی بیمار را برای اســتفاده از خدمات بیمه ای بر 
روی نســخه درج کنند همچنین بیماران می توانند نســخه 
کاغذی پزشــک معالج خود را به داروخانه برده و با تعرفه 
بیمه ای داروهای خود را دریافت کنند.دکتر وطن خواه با تاکید 
بر اینکه هیچ مرکز درمانی حق ندارد هنگام قطعی سیســتم 
نسخه نویسی الکترونیک از بیماران هزینه آزاد دریافت کند، 
تصریح کرد: دریافت هرگونه هزینه آزاد از بیماران تخلف و 
ممنوع است و مراکز طرف قرارداد تا 2۰ درصد نسخه ها را 
 می توانند کاغذی تولید کنند و برای دریافت استحقاق درمان 
مراجعه کنندگان می توانند از بستری های مختلفی مانند سایت 
es.tamin.ir و یا اپلیکیشن تامین من استفاده کنند.وی با 
بیان اینکه بازرسان معاونت خرید راهبردی و اسناد پزشکی 
اســتان مســئولیت نظارت بر اجرای صحیح نسخه نویسی 
الکترونیکی در مراکز درمانی و مطب های پزشکان را برعهده 
دارند، اظهار داشت: هدف از نسخه نویسی الکترونیکی تسهیل 
امور بیماران است بنابراین نباید این موضوع سبب نارضایتی 
مردم شــود و بیماران می توانند در صورت مشاهده چنین 
مواردی با شــماره ۰7633336۹۱۵ و یا با شماره ۱42۰ 
تماس بگیرند.معاون خرید راهبردی و اسناد پزشکی مدیریت 
درمان تامین اجتماعی هرمزگان با اشــاره به اینکه نسخه 
نویسی الکترونیک با کمترین مشکل در مراکزطرف قرارداد 
تامین اجتماعی با ۹۹ درصد انجام می شود، گفت: تلاش ما 
این اســت در این مراکز کمترین مشکل برای مردم به وجود 
بیاید و بیمه شده های تامین اجتماعی فقط با در دست داشتن 
کارت ملی خود می توانند از خدمات پزشکی، آزمایشگاهی، 
تصویربرداری و غیره استفاده کنند.دکتر وطن خواه با تاکید 
 بر اینکه وقتی سامانه های الکترونیکی با حجم بالا فعالیت 
می کند گاها با مشکلاتی هم همراه است، تصریح کرد: منکر 
بروز این مشکلات نیستیم اما موارد را به سازمان و دستگاه های 
مربوطه منتقل می کنیم تا در کمترین زمان مشکلات مرتفع 
گردد.به گزارش تســنیم ؛ وی با تاکید بر اینکه وقتی افراد 
تحت پوشش بیمه هستند باید از خدمات آن بهره  مند شوند، 
 گفت: هر گونه کوتاهی و دریافت هزینه اضافی از بیماران در 
زمان قطعی سیستم تخلف است و قطعا با آن برخورد خواهد 

شد.

والدین دغدغه سرویس مدرسه دارند 

پشت پرده سیاست 

 
تشریح برنامه های عراقچی به روایت سخنگوی کمیسیون امنیت ملی

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی در تشریح 
جلسه این کمیسیون با وزیر پیشنهادی امور خارجه اظهار داشت: »آقای عراقچی در این 
جلسه تأکید داشت؛ مصوبه مجلس در حوزه سیاست  خارجی لازم الاجراست و استثنایی 
برای هیچ یک از این مصوبات قائل نیســتیم و وزارت امور خارجه تابع سیاست ها و 
دستورالعمل های مسئولان عالی کشور است و ما مجری سیاست های ابلاغی هستیم.« 
ابراهیم رضایی خاطرنشان کرد: آقای عراقچی همچنین تأکید کرد که 3 مأموریت اصلی 
سیاست  خارجی ابتدا تأمین منافع ملی و افزایش ثروت ملی، دوم تحکیم امنیت ملی و 
ارتقای قدرت کشور و سوم حفظ عزت و تقویت حیثیت و منزلت کشور است.رضایی 
گفت: وزیر پیشنهادی امور خارجه مأموریت اصلی این وزارتخانه را تولید و افزایش 
ثروت و قدرت کشور عنوان کرد و گفت که یکی از برنامه های وزارت امور خارجه در 
دولت چهاردهم ارتقای دیپلماسی کشور در حوزه سیاست خارجی است.وی ادامه داد: 
همچنین آقای عراقچی ضمن تمجید از سیاست همسایگی دولت شهید رئیسی تأکید کرد 
که در دولت چهاردهم راه شهید رئیسی و امیرعبداللهیان در روابط با کشورهای همسایه 
تداوم پیدا می کند.سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی خاطرنشان کرد: 
آقای عراقچی در این جلسه با تأکید بر این که هیچ تفاوتی بین میدان و دیپلماسی وجود 
ندارد، عنوان کرد که  این دو باید با هم به یک دستاورد برسند، زیرا دیپلماسی بدون میدان 
هیچ توان و قدرتی ندارد.وی اضافه کرد: آقای عراقچی همچنین تأکید کرد؛ »جهان بینی 
من همان جهان بینی دوران خدمتم در ســپاه است و تغییر نکرده است و بنده جزو باند 
نیویورکی ها نیستم«.رضایی خاطرنشان کرد: آقای عراقچی در ادامه این جلسه با بیان این 
که »قانون اقدام راهبردی مجلس شورای اسلامی لازم الاجراست و ما باید از آن تبعیت 
کنیم.«، عنوان کرد؛ »اگر مذاکرات شرافتمندانه رخ دهد طبق قانون راهبردی عمل خواهیم 
کرد و با قانون راهبردی می توان مذاکرات را پیش برد«.سخنگوی کمیسیون امنیت ملی 
گفت: آقای عراقچی در این جلســه بر لزوم مشورت با مجلس شورای اسلامی تأکید 
کردند و گفتند؛ »شرایط فرق کرده است و سرنوشت مذاکرات معلوم نیست.« و درباره 
ساختار وزارت امور خارجه هم این توضیح را داد؛ »ساختار را به سمت اصلاح می بریم 
چون تجربه ساختار فعلی خیلی موفق نبوده است.« لذا آقای عراقچی تأکید داشت که 
دانشکده وزارت امور خارجه برای تربیت دیپلمات باید احیا شود.رضایی در پایان بیان 
داشت که جلسه دیگری برای بررسی برنامه های آقای عراقچی با کمیسیون امنیت ملی 

در روزهای آینده برگزار خواهد شد.
تبریک قالیباف به سنوار: آزادی قدس آرمان نخست امت اسلامی است

رئیس مجلس شــورای اسلامی انتخاب »یحیی ابراهیم سنوار« را به عنوان رئیس دفتر 
سیاسی جنبش مقاومت اسلامی )حماس( تبریک گفت.متن پیام محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس شورای اسلامی به یحیی ابراهیم سنوار رئیس دفتر سیاسی حماس به این شرح 
اســت: »برادر مجاهد جناب آقای یحیی ابراهیم سنوار. سلام علیکم. انتخاب شایسته 
جناب عالی را به عنوان رئیس دفتر سیاسی جنبش مقاومت اسلامی فلسطین)حماس( 
تبریک و تهنیت عرض می نمایم. بی تردید حضور جناب عالی به عنوان شخصیتی مجاهد 
و مبارزی قهرمان در میدان های مقاومت ثابت کرد که مسیر پر افتخار شهدای راه قدس، 
با مجاهدت های برادران عزیز ما در حماس و محور مقاومت، همواره ادامه خواهد داشت.

همچنین یاد و خاطره شهید والامقام اسماعیل هنیه، رهبر محور مقاومت که در راه قدس 
و تحقق آرمان  فلسطین در برابر رژیم غاصب صهیونیستی، دلیرانه جهاد نمود را گرامی 
می دارم. شــهادت این رادمرد بزرگ تاریخ مقاومت، نمی تواند در انگیزه و اراده جوانان 
مؤمن و مبارز فلسطینی خللی وارد نماید. آزادی قدس شریف، آرمان نخست امت اسلامی 
است که ان شاءا...، به مدد الهی در آینده نزدیک محقق خواهد شد. فرصت را مغتنم شمرده؛ 
از خداوند منان برای شهدای مقاومت علو درجات، برای جناب عالی سلامتی و توفیق 

روزافزون و برای مردم مقاوم فلسطین سعادت و سربلندی مسئلت می نمایم.«

تازه های مطبوعات
فرهیختگان - برداشــت اول از فهرست وزرا این اســت که با رادیکالیسم حاد 
روبه رو نیستیم و افرادی که قرار است دولت را تشکیل دهند عموما تکنوکرات ها 
و بروکرات های حوزه  خود هستند، بعضا افراد وزینی که می توان در آن حوزه ها به 
آن ها اعتماد کرد و شاید بخش مهمی از آن ها در دولت های دیگر هم مورد استفاده 
قرار می گرفتند. پیش بینی اولیه از رفتار مجلس این اســت که با ائتلاف حامیان 
پزشــکیان و قالیباف در بهارســتان احتمالا برخورد نامتعارفی با کابینه صورت 
نمی گیرد و جز دو یا سه نفر که در همه  ادوار رد شدن شان عرف است بقیه از سد 

استصواب مجلس عبور می کنند.
جمهوری اســلامی - بخش امنیتی کابینه پیشنهادی پزشکیان، تفاوت محسوسی 
با دولت قبل ندارد. از این کابینه، پیام تغییر شنیده نمی شود. حداکثر کاری که این 

دولت شاید بتواند انجام دهد، تمدید وضعیت موجود و گذشته است.
اعتماد- کســی از جزئیات مذاکرات پشت پرده خبر ندارد، اما به نظر می رسد که 
برای عبور از ســد مجلس به عنوان واقعیتی مهــم در پیش روی دولت و جلب 
همکاری اصولگراها برای پیشبرد برنامه ها، امتیازاتی داده شده و متقابلا گزینه های 
کاملا مطلوبی هم دیده می شــود. اصلاح طلبان هم باید )چاره دیگری هم ندارند( 
همچنان از دولت حمایتی با چشم باز داشته باشند. حرف های شان را بزنند، نقش 
واسط خود بین دولت و بدنه اجتماعی را ایفا کنند، نگرانی  ها را بگویند، اما معیار 

قضاوت را گم نکنند. معیار اصلی عملکرد دولت است.
دنیای اقتصاد- برخی لیست وزرا را محصول تقسیم جناحی دانستند.از جمله آن 
که برای مثال از ظفرقندی به عنوان سهم اصلاح طلبان پیشرو، نوری قزلجه و همتی 
سهم کارگزاران، میدری، ستارهاشمی، پاک نژاد و فرزانه صادق سهمیه بهبودخواهان، 
عباس صالحی، صالحی امیری، عراقچی و سیمایی سهمیه دولت روحانی، اسکندر 
مومنی، دنیامالی و علی آبادی سهم اصولگرایان، خطیب و نصیرزاده و رحیمی به 

عنوان وزرای توافقی و اتابک سهم بخش خصوصی یاد کردند.
انعکاس

الف خبرداد: علی عبدالعلی زاده رئیس ستاد انتخاباتی مسعود پزشکیان  در ارزیابی 
کابینه پیشنهادی رئیس جمهور به مجلس گفت: بیشترشان را چندان نمی شناسم، 

برای همین ارزیابی خاصی ندارم و آرزو می کنم کابینه ایشان موفق شود.
 تابناک نوشــت: فرمانده مرزبانی فراجا درباره ترددهای غیرمجاز در مرز گفت 
عده ای قانون را زیرپا می گذارند، وقتی در دل شب در منطقه ممنوعه هزاران نفر 
عبور می کنند نمی شود از آن ها دفاع کرد. به عنوان مثال یکی از این افراد می گفت 
می خواهد تلویزیون جا به جا کند اما مشــخص شد بیش از 2۰۰ کلت کمری در 

آن وسیله جاساز شده بود.
رجانیوز خبرداد:یک منبع آگاه در گفت وگو با العالم گفت: ترور شهید اسماعیل 
هنیه رئیس دفتر سیاسی حماس با موشک حامل مواد منفجره شدید، با همکاری 
آمریکا و با سوء استفاده از فضای یک کشور منطقه صورت گرفته است.ساعاتی 

بعد ، العالم این خبر را بدون هیچ توضیحی حذف کرد.
شفقنا مدعی شــد:با بالا گرفتن تنش ها در منطقه و آغاز عملیات احتمالی ایران 
علیه اسرائیل، لوید آستین، وزیر دفاع آمریکا دستور اعزام یک فروند زیردریایی 
هسته ای مجهز به موشک های هدایت شونده همراه با یک گروه ناو هواپیمابر را به 

خاورمیانه صادر کرده است.
فرارو نوشت:معصومه ابتکار فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: طرح نور جز ایجاد 
نارضایتی و ناامنی اجتماعی، اثری نداشــته است خیلی عجیب است که اصرار 
دارند هنوز این طرح ها اجرا شوند. کل کشور، دین و انقلاب دارد هزینه های این 

برخورد های سلیقه ای با موضوع پوشش زنان را می دهد.

  
دادنامه

پرونــده کلاســه 140340920000348132 شــعبه دادگاه اصل 49 قانون اساســي اســتان هرمزگان تصمیم نهایی شــماره 
.140340390001364334

شاکي: ستاد اجرایي فرمان حضرت امام ره به نشاني استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد اسلامبولي - کوچه- 17- 
ستاد اجرایي فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد

اتهام: شکایت برخلاف واقع در دعاوي اصل 49 قانون اساسي
گردشکار: بتاریخ سیزدهم مرداد ماه یکهزار و چهارصد و سه در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی 

امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده کلاسه فوق تحت نظر است دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام و با استعانت 
از درگاه احدیت متعال به شرح آتی مبادرت به صدور رأی مینماید.

»رای دادگاه«
در خصوص شــش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرســتان بســتک، بخش جناح ، روســتای عالی احمدان، قطعه 77 به مســاحت 480 متر مربع از 
طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
140240390000643399مورخه 1403/03/09مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی 
مبادرت به صدور قرار سرپرستی می نماید و سپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با 
عنایت به انقضاء مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض و درخواست ستاد اجرایی طی نامه شماره 
181/132930/ن مورخه 1403/04/31 مبنی بر صدور حکم تملک ملک موصوف ، النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان 
مالک یا قائم مقام قانونی و یا وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و بررسی های انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع 
 پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده

 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله )کتاب( لقطه حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( نسبت به ملک مزبور صادر 
و اعلام میدارد. رأی صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه می باشد.

مختار صادقي  - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسي استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 گروه خبر // مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشــگری و صنایع  دســتی 
هرمزگان گفت: اجاره خانه های مبله در حوزه فعالیت این اداره کل نیست و 
این اداره کل بر اساس تکالیف قانونی می تواند بر تأسیسات و اماکنی نظارت 

داشته باشد که از این اداره کل مجوز گرفته باشند. 
    اولین جلســه کارگروه ارتقای امنیت گردشــگران با حضور محمد محسنی 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی، عباس رئیسی معاون 
گردشگری، روسای انجمن های گردشگری، نمایندگان اداره کل امنیتی و انتظامی 
استانداری، ورزش و جوانان، شهرداری و دادگستری برگزار شد. محمد محسنی 
هدف اصلی تشــکیل این جلســه را تأمین امنیت و آرامش گردشگران عنوان 
کرد و افزود: همچنین ایجاد اطمینان برای دســت اندرکاران حوزه گردشگری 
که ارگانهای ذی ربط پشــتیان آن ها هستند و اگر مواردی مشاهده شد با تعامل 
و هم افزایی، مشــکلات را برطرف کنیم.مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان با بیان اینکه همیشه این موضوع مطرح است که چرا میراث  
فرهنگی نظارتی روی خانه های مبله ندارد، اظهار کرد: خانه های مبله در حوزه 
فعالیت این اداره کل نیســت و این اداره کل بر اساس تکالیف قانونی می تواند بر 

تأسیســات و اماکنی نظارت داشته باشد که از این اداره کل مجوز گرفته باشند. 
وی عنوان کرد: اگر مواردی خاص به این اداره کل گزارش شــد، تکلیف داریم 
آن را پیگیری کنیم. چنان که پایان ســال گذشــته در جریزه هرمز ۱7 اقامتگاه 
ســنتی دارای مجوز از این اداره کل بودند که با ساماندهی، تعداد این اقامتگاه ها 
به ۱۱7 رسید. محسنی افزود: گاهاً مشاهده می شود بنگاه های معاملات ملک، 
خانه هایی را که در اختیار دارند به مسافران اجاره می دهند، در صورت مشاهده 
و گزارش این املاک را به سیســتم های قضایی معرفی می کنیم.مدیرکل میراث  
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان با اشاره به اینکه تصور نشود این 
اداره کل بر روی تأسیسات گردشگری نظارت ندارد، افزود: انجمن های واحدهای 
اقامتی ـ پذیرایی، راهنمایان، دفاتر و جامعه هتلداران به عنوان بازوهای اجرایی 
اداره کل هســتند و واســطه بین این اداره کل و جامعه هدف هستند و در حوزه 
نظارت و شناســایی مراکز غیر مجاز با این اداره کل همکاری می کنند. وی در 
بخش دیگری از سخنان خود به واحدهای اقامتی دستگاه های دولتی اشاره کرد 
و گفت: از نگاه قانون هر شخص حقیقی و حقوقی که بخواهد اقامتگاه دایر کند 
باید از این اداره کل به عنوان تنها دستگاه متولی ساماندهی و نظارت بر تاسیسات 
اقامتی، مجوز دریافت کند. محسنی افزود: در استان فقط سه ارگان دولتی برای 
مجموعه های اقامتی خود مجوز فعالیت از این اداره کل دریافت کرده اند. مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی هرمزگان در خصوص تورهای 
غیرمجاز گفت: هر رویدادی به شکل و عناوین مختلف ازجمله دانش آموزی، کوه 
نوردی و ... اگر اسم و عنوان تور داشته باشد باید از این اداره کل مجوز دریافت 
کرده و از راهنمایان گردشگری دارای کارت معتبر استفاده کنند. به گزارش  تسنیم 
، وی به تردد شــناورهای غیرمجاز اشاره کرد و عنوان کرد: سفر به جزایر با هر 
وسیله باید از کانال های رسمی و تعریف شده انجام شود و هرگونه تردد خارج از 
مبادی غیررسمی به عنوان تردد ناایمن و غیرمجاز تلقی می شود و دستگاه های 

متولی این امر از هم اکنون باید در این زمینه آگاهی بخشی کنند. 

مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی هرمزگان :

اجاره خانه های مبله در حوزه فعالیت میراث  فرهنگی نیست 
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سال بیست و سوم شماره 4513  علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها //
به اهمیت اجلاس با اشــاره   اســتاندار یزد 
 سران کشورهای عضو ACD گفت: یزد باید به 
کانونی ترین نقطه جغرافیای ایران برای برگزاری 
رویدادهای بین المللی در حوزه اقتصاد، ورزش 

و فرهنگ تبدیل شود.
به گزارش خبرنــگار دریا ، مهران فاطمی در جمع 
فعالان میراث فرهنگی اســتان با اشاره به اهمیت 
اجلاس سران کشورهای عضو ACD اظهار کرد: با 
توجه به موقعیت قرارگیری، امنیت و میراث تاریخی 
استان، یزد باید به کانونی ترین نقطه جغرافیای ایران 
بــرای برگزاری رویدادهای بیــن المللی در حوزه 
اقتصاد، ورزش و فرهنگ تبدیل شود. وی با تاکید 
بر لزوم تکمیل زیرساخت های استان برای دستیابی 

به این هدف گفت: مشکل کمبود زیرساخت جهت 
برگزاری جام باشگاه های والیبال آسیا و میزبانی از 
لیگ برتر فوتبال کشور با همت اداره کل ورزش و 
جوانان و مجموعه شــهداب و چادرملو این مسئله 

مرتفع شد.
فاطمــی در ادامه برگزاری رویدادها و اجلاس های 
در تراز بین المللی را باعث تقویت زیرساخت های 
استان دانست و تصریح کرد: با توجه به عدم وجود 
ســالن برگزاری در تراز اجلاس سران کشورهای 
عضــو »ACD« باید در آینده به ســمت رفع این 
کمبودها حرکت کنیم. وی با اشاره به لزوم دعوت از 
شخصیت های برجسته علمی، فرهنگی و اقتصادی 
استان جهت تبیین اهمیت برگزاری اجلاس سفرا و 
وزرای گردشگری کشورهای عضو مجمع گفتگوی 

همکاری آسیا »ACD« در یزد، گفت: در راستای 
پیشبرد امور مسئولین کمیته های مختلف این اجلاس 

مشخص و احکام آنها صادر شود.
اســتاندار یزد با تاکید بر ضــرورت ایجاد فضایی 
متفاوت برای میهمانان در راستای حفظ شأن ایران و 
یزد، افزود: به همین منظور با در نظر گرفتن مسائلی 
همچــون امنیت، ترافیک، صوت و تصویر، تهویه و 
سیستم ســرمایش، می توان فضایی متفاوت در دل 

بافت تاریخی ایجاد کرد.
وی همچنین بر لزوم تســریع در راه اندازی سایت 
اجلاس ســران کشــورهای عضو مجمع گفتگوی 
همکاری آسیا »ACD« و به روز رسانی اخبار این 
رویداد جهت اطلاع رسانی به سفرا، وزرا و رایزنان 
اقتصادی و نیز برنامه ریزی جهت تهیه و تدوین بولتن 

روز برگزاری همایش تاکید کرد. فاطمی با بیان اینکه 
برگزاری رویدادهای بین المللی باید دستاوردهای 
زیادی برای استان به همراه داشته باشد، گفت: از هم 

اکنون زمینه های بهره گیری از ظرفیت حضور سفرا، 
وزرا و رایزنان اقتصادی کشورهای مختلف در استان 

فراهم و میزهای تخصصی تشکیل شود.

عکس روز

    داود صباح نیا    داود صباح نیا

طرح : معصومه زارعیطرح : معصومه زارعی

المان کبوتر بومیالمان کبوتر بومی"" کَمَنزیل کَمَنزیل""  شهر تخت   شهر تخت 

استاندار یزد تاکید کرد

تبدیل یزد به کانون برگزاری رویدادهای بين المللی

  حسن سیلاوی سرویس استان ها // مدیرکل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای خوزستان از تجهیز گیت های ورود و خروج مرزهای 
اربعین در خوزستان به دستگاه های پاسپورت خوان و بارکدخوان 
خبــر داد. به گــزارش خبرنگار دریا، محمــد جولانژاد در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: در این ایام استان خوزستان میزبان زائرین 
اربعین حسینی است، این استان نزدیک به 2 هزار کیلومتر راه شریانی 
در محورهای خود دارد که همه ی آن ها متأثر از سفر زائرین اربعین 
هستند، در راستای بهبود سطح سرویس دهی راه ها اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان خوزستان با فعالیت 2۰ گره بهسازی 
اقداماتی مانند لکه گیری و روکش آسفالت را انجام داده است. وی 
افزود: این اداره کل در راستای ایمنی راه ها بالغ بر ۱۵ کیلومتر حفاظ 
میانی و ۱4 کیلومتر روشن ســازی راه را انجام داده اســت علاوه 
ایمن ســازی نقاط حادثه خیز و مسکونی با روشن سازی 36 نقطه 
و نصب بیش از 3۰ هزار تابلو و علائم در راســتای تسهیل تردد و 
ایمن سازی سفر زائرین اجرا شده است. مدیرکل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای خوزســتان ادامه داد: از ۱6 مرداد و همزمان با آغاز 
ماه صفر در 2 پایانه ی مرزی چذابه و شــلمچه بیش از 2۰۵ هزار 
زائر تردد کرده اند. جولانژاد اضافه کرد: برای رفاه زائران با توجه به 
گرمای هوا به محض ورود به پایانه ها با استفاده از فن های قوی و 
سیستم مه پاش هوای متبوع و مناسبی ایجاد شده است علاوه بر آن 
سالن های مسافری مجهز به سیستم های سرمایش مناسب آماده ی 
میزبانی زائران هستند. وی خاطرنشان کرد: یکی دیگر از اقداماتی 
که در راستای تسهیل تردد زائران انجام شده تجهیز گیت های ورود 
و خروج به پاســپورت خوان و بارکدخوان است تا زمان تشخیص 
هویت و گذر زائرین از گیت ها کمتر از پنج ثانیه باشــد. مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای خوزستان توضیح داد: برای حمل و 
نقل زائرین به ویژه در پیک بازگشت از زیارت در قالب کمیته حمل 
و نقل و سوخت ستاد اربعین استان تمهیداتی اندیشیده شده تا زائران 

به محض ورود از مبادی هر 2 مرز به مقاصد خود جابجا شوند.

آگهی مناقصه عمومیآگهی مناقصه عمومی
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دبیر اجرایی نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر کرمان اعلام کرد

 نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر کرمان نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر کرمان
 پذیرای پذیرای آثار علاقه مندان آثار علاقه مندان

آرزو توکلی سرویس استان ها // دبیر اجرایی 
نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر کرمان گفت: 
علاقه مندان می توانند آثار تولیدی و انتشــار 
یافته خود در رسانه ها را تا ۳۰ آذر ماه از طریق 

سایت جشنواره رسانه ای ابوذر ارسال کنند.
 به گزارش خبرنگار دریا، حامد شــجاعی در مراسم 
رونمایی از پوستر نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر کرمان 
که با حضور فرمانده سپاه ثارالله استان برگزار شد، اظهار 
کرد: امسال بخش ویژه ای در جشنواره با عنوان فرهنگ 

رضوی در رسانه ها را خواهیم داشت.
 وی افزود: این بخش با مشارکت دبیرخانه کانون های 
خدمت رضوی استان کرمان و با هدف توسعه و ترویج 
فرهنگ رضوی، از طریق رسانه ها و پایگاه های خبری 
انجام شده است. شجاعی با اشاره به اینکه نفرات برتر 
در این بخش جداگانه تجلیل خواهند شــد، بیان کرد: 
علاقه مندان می توانند آثار تولیدی و انتشار یافته خود در 
رسانه ها )از زمان انتشار فراخوان تا 3۰ آذر ماه ۱4۰3( 

را از طریق سایت جشنواره ارسال کنند. 
دبیر جشنواره رسانه ای ابوذر استان کرمان تصریح کرد: 
امسال همه تولیدات تنها از طریق سایت جشنواره و به 
صورت الکترونیکی دریافت می شــود و صرفاً از این 
طریق قابل پذیرش خواهد بود. شجاعی ادامه داد: از 3۱ 
شهریورماه و هم زمان با هفته دفاع مقدس امکان ارسال 
آثار برای خبرنگاران از طریق سایت نیز فراهم خواهد 
شــد. وی خاطرنشان کرد: پس از بررسی آثار ارسالی 
توسط هیأت داوران، به آثار برگزیده جوایز ارزنده ای 

اهدا می شود و در جشنواره کشوری شرکت داده خواهند 
شد.  جاعی گفت: ســال گذشته آثار قابل توجهی به 
دبیرخانه هشتمین جشنواره رسانه ای ابوذر ارسال شد 
که انتظار می رود در سال جاری نیز استقبال بسیار خوبی 
از جشنواره بشود. وی یادآور شد: آئین اختتامیه نهمین 
جشنواره رسانه ای ابوذر در دهه مقاومت سال جاری 
با حضور مسئولین استانی و کشوری برگزار می شود. 
همچنین در این مراسم مجتبی ســلطانی نژاد رئیس 
سازمان بسیج رسانه استان کرمان گفت: نهمین جشنواره 
رسانه ای ابوذر در ۱2 محور و در ۱۰ قالب اجرا می شود. 
وی افزود: شعار سال )جهش تولید و مشارکت مردم(، 
جهاد تبیین، پیوند رسانه و صنعت، مقابله با آسیب های 
اجتماعی، دســتاوردهای انقلاب اســلامی و بسیج و 
حوزه های اقدام از محورهای اصلی این جشنواره است.  
سلطانی نژاد ادامه داد: همچنین مقوله های امید و نشاط 
آفرینی، خانواده، جامعه و فرزندآوری، سبک زندگی 
ایرانی اسلامی، مکتب حســینی )حاج قاسم و جبهه 
مقاومت، ریحانه های انقلاب( از دیگر محورهای اصلی 
جشنواره به شمار می روند. رئیس سازمان بسیج رسانه 
استان کرمان افزود: گزارش خبری، مصاحبه، یادداشت 
و سرمقاله، تیتر، اینفوگرافی، موشن گرافی، عکس، کلیپ 
و گزارش ویدئویی، مســتند و پادکست جز قالب های 
نهمین جشنواره رسانه ای ابوذر تعریف شده اند. یادآوری 
می شود: سوده پاکاری ســردبیر پایگاه خبری آرمان 
کرمان نیز به عنوان دبیر کمیته علمی نهمین جشنواره 

رسانه ای ابوذر منصوب شد.

سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها //
معاون بهبود تولیدات گیاهی ســازمان جهاد 
با اشاره به کشت  کشاورزی استان بوشــهر 
گوجه فرنگی در سطح ۱۲ هزار هکتار از اراضی 
استان گفت: پیش بینی می شود ۶۶۰ هزار تن 

محصول برداشت شود.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ اســتان بوشهر در عرصه 
کشــاورزی دارای ظرفیت های بزرگی اســت که 
 از جمله این ظرفیت ها می تــوان به تولید خرما و 
گوجه فرنگی اشــاره کرد که این اســتان یکی از 
قطب های تولید این محصولات اســت. کشــت 
گوجه فرنگی خــارج از فصل یکــی از مهمترین 
اقدامات کشاورزان استان بوشهر است که در فصل 
سرد ســال بخش زیادی از نیازهای بازار را تأمین 
می کند. در مناطق مرکزی و جنوبی اســتان بوشهر 
بسیاری از کشــاورزان از مرداد و شهریور عملیات 
آماده زمین ها و کشت گوجه فرنگی را آغاز می کنند 

تا بتوانند محصول خود را به موقع روانه بازار کنند.
در شرایطی که در فصل های پاییز و زمستان بخش 
زیادی از کشور محصول گوجه فرنگی قابل برداشتی 
ندارد، کشاورزان استان بوشهر محصولات خود را 
روانه بازار می کنند. به هم خوردن تعادل بین عرضه 
و تقاضا برای محصول گوجه فرنگی همواره یکی از 
مسائل اصلی در کشور است که ورود گوجه فرنگی 
خارج از فصل اســتان بوشــهر به بازار به رفع این 
چالش ها کمــک می کند. البته انتظــار می رود که 

برنامه ریزی ها به گونه ای باشــد که ورود یک باره 
محصول گوجه فرنگی مزارع استان های جنوبی به 
بازار باعث کاهش و در واقع کم ارزش شــدن این 

محصول نشود.
*  کشت گوجه فرنگی آغاز شد

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان بوشهر اظهار کرد: استان بوشهر نقش مهمی 
در تأمین گوجه فرنگی کشور در فصل های پاییز و 
زمستان بر عهده دارد. کبری توکلی با اشاره به آغاز 
کشت گوجه فرنگی در سطح استان اضافه کرد: در 
حال حاضر انتقال نشای گوجه فرنگی از گلخانه ها به 
مزارع و کشت پاییزه محصول گوجه فرنگی در مناطق 
تنگ ارم و بوشکان از توابع شهرستان دشتستان استان 

بوشهر آغاز شده است.
*  ۱۲ هزار هکتار زیر کشت می رود

وی افزود: در ســال زراعی ۱4۰4 - ۱4۰3 پیش 
بینی می شود در استان بوشــهر قریب به ۱2 هزار 
هکتار از اراضی کشاورزی به کشت گوجه فرنگی 
اختصاص یابد که کشــت پاییزه در سطح 2 هزار 
هکتار انجام می شود. معاون بهبود تولیدات گیاهی 
سازمان جهاد کشــاورزی استان بوشهر با اشاره به 
اجرای کشت زمستانه در سطح ۹ هزار و ۸۰۰ هکتار 
از اراضی استان بیان کرد: کشت بهاره نیز در سطح 

2۰۰ هکتار انجام می شود.
*  تولید ۶۶۰ هزار تن محصول

وی استان بوشــهر را دارای بیشترین میزان تولید 

محصول گوجه فرنگی خــارج از فصل معرفی کرد 
و ادامه داد: پیش بینی می شــود کل تولید محصول 
 گوجه فرنگی اســتان بوشــهر در ســال زراعی
 ۱4۰4 - ۱4۰3 به حدود 66۰ هزار تن برســد. از 
مجموع 66۰ هزار تن محصول گوجه فرنگی تولیدی 
استان بوشهر در سال جاری پیش بینی می شود که 

بالغ بر 2۵۰ هزار تن صادر شود.
توکلی خاطرنشان کرد: پیش بینی می شود از 66۰ 
هزار تن محصول گوجه فرنگی تولیدی بالغ بر 2۵۰ 
هزار تن صــادرات، ۱4۰ هزار تن خوراک صنایع 
تبدیلی و فــرآوری و مابقی به صورت تازه خوری 
برای تعدیل و تنظیم بازارهــای داخلی روانه بازار 
می شود. معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد 
کشاورزی استان بوشهر ادامه داد: همه مزارع گوجه 
فرنگی استان به صورت کشت نشایی است و ۱۰۰ 
درصد مزارع مجهز به روش های نوین آبیاری تحت 
فشار هستند. وی خاطرنشان کرد: با توجه به مشکل 
تولید در ماه های آبان و آذر در کشــور و نیازمندی 
تأمین و پر کردن خلأ تولید در این ماه ها در کشور 
و تعادل و تنظیم بازار، کشــاورزان و تولید کنندگان 
نســبت به برنامه ریزی لازم برای تنظیم تاریخ های 
کاشت و برداشــت این محصول دقت کنند.توکلی 
گفت: انتظار می رود کشاورزان و تولیدکنندگان در 
همین راستا ارتباط و هماهنگی خود را با کارشناسان 
پهنه های کشــاورزی و مراکز جهاد کشــاورزی به 
بهترین نحو حفظ کنند. وی خطاب به کشــاورزان 
تاکید کرد: اطلاعات اراضی خود را حتماً با همکاری 
کارشناسان مربوطه در سامانه های پهنه بندی و سامانه 

سامکا جهت رصد و پایش مستمر بارگذاری کنند.

فصل کار در مزارع بوشهر آغاز شدفصل کار در مزارع بوشهر آغاز شد
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فناوری و نوآوری

فناوری

جراحی دندان  تمام خودکار  ربات 
 هشت برابر سریع تر از انسان 

  گروه فناوری // براســاس اعلام شرکت دندان پزشکی رباتیک 
Perceptive برای اولین  بار یک ربات کنترل شــده با هوش 
مصنوعی تمام خودکار روی بیمار انســانی جراحی دندان انجام داده 
است . این ربات تقریباً می تواند عمل های خاصی، مانند تعویض تاج 
دندان، را هشت برابر ســریع تر از دندان پزشک معمولی انجام دهد. 
پرسپکتیو که سازنده این ربات است، ادعا کرده  این سیستم می تواند 
زمان عمل ها را به صورت قابل توجهی کاهش دهد. این ربات می تواند 
تاج دندان ها را فقط در ۱۵ دقیقه جایگزین کند؛ انجام این عمل توسط 
دندان پزشک انسانی 2 ســاعت طول می کشد و باید در دو ویزیت 
تکمیل شود. سیستم شرکت Perceptive از یک اسکنر حجمی 
سه بعدی استفاده می کند که با استفاده از توموگرافی انسجام نوری یا 
OCT مدل سه بعدی دقیقی از دهان، دندان ها، لثه ها و حتی اعصاب 
زیر ســطح دندان تولید می کند. در این فرایند، دیگر از تشعشعات 
مضر اشعه ایکس اســتفاده نمی شود؛ زیرا OCT فقط از پرتوهای 
نور و با دقت حدود ۹۰ درصد برای ساخت مدل های حجمی خود 
بهره می برد.البته پیش از آنکه ربات دندان پزشــک عمل خودش را 
شــروع کند، دندان پزشک )انســان( و بیمار درباره آنچه باید انجام 
شود، صحبت می کنند و زمانی که پزشک مسئله بیمار را تشخیص 
 داد، ربات عمل جراحی را انجام می دهد. شرکت پرسپکتیو تاکنون
 3۰ میلیون دلار ســرمایه جذب کرده و یکی از سرمایه گذاران آن  
ادوارد زاکربرگ ، دندان پزشک و پدر »مارک زاکربرگ«، مدیرعامل 
متا است. هنوز مشخص نیست مارک زاکربرگ نیز در تأمین مالی این 
 FDA شرکت مشارکت داشته است یا خیر. این ربات هنوز تأییدیه
را نگرفته است اما مدیرعامل شرکت  انجام اولین عمل روی انسان را 
موفقیت می داند؛ او در بیانیه ای مطبوعاتی گفته است : ما هیجان زده ایم 
که اولین روش دندان پزشــکی کاملًا خودکار رباتیک در جهان را با 
موفقیت انجام دادیم. این پیشرفت پزشکی دقت و کارایی روش های 
دندان پزشکی را افزایش می دهد و دسترسی به مراقبت های دندانی بهتر 

را برای همه انسان ها فراهم می کند.
 آندوسکوپی با کپسول های دوربین دار  

کم عارضه و دقیق 
  گروه فناوری // آندوسکوپی کپسولی که به  انتروسکوپی کپسولی 
نیز معروف است، راهی برای دیدن دستگاه گوارش )GI( با بلعیدن 
یک دستگاه دوربین کوچک است . آندوسکوپی کپسولی یک روش 
تشخیصی غیرتهاجمی برای بررسی داخل دستگاه گوارش بیمار است. 
بیمار یک کپســول را که حاوی  دوربین ،  فرســتنده و منبع نوری 
کوچک اســت می بلعد . وقتی کپسول از معده، روده، روده بزرگ و 
راست روده بیمار عبور می کند، هزاران عکس می گیرد و آنها را به 
ضبط کننده ای که خارج از بدن بیمار به صورت یک پوشیدنی تعبیه 
شده می فرستد. پزشک با استفاده از سیستمی که تصاویر را در یک 
ویدیو ترکیب می کند، داده ها را از ضبط کننده دریافت می نماید. این 
تصاویر  به شناسایی مشکلات در دستگاه گوارش و تشخیص درست 

کمک می کند.
*  انواع کپسول های ویدئویی آندوسکوپی

انواع مختلفی از کپســول های آندوســکوپی وجود دارد که امروزه 
متخصصان گوارش از آنها اســتفاده می کنند. آنها بر اساس عواملی 
ماننــد تعــداد دوربین ها، کیفیــت تصویربرداری ،زمــان ضبط ، 
 عمرباتری، مکانیسم انتقال داده تقسیم بندی شده اند. یک نوع ازاین 
کپسول های آندوسکوپی از ضبط کننده استفاده نمی کند و در عوض 
دارای حافظه داخلی است. برای جمع آوری داده ها، کپسول باید پس 
 از عبور از بدن بازیابی شــود. برای کپسول هایی که داده ها را انتقال 
می دهند، بازیابی ضروری نیســت. آندوسکوپی کپسولی می تواند 
علائم مشکلات سیســتم گوارشی را تشخیص دهد و به تشخیص 
بیماری های مختلف کمک کند. پزشــک ممکن است آندوسکوپی 
کپسولی را در صورت مشــکوک بودن به مواردی بیماری کرون  و 
سایر اشکال بیماری التهابی روده،  خونریزی گوارشی ،سلیاک ،کولیت، 
پولیپ های خوش خیم و بدخیم و...بکارگیرد .آندوسکوپی کپسولی 
همچنین می تواند به پزشــکان کمک کند تا داخل روده بزرگ را در 

افرادی که نمی توانند کولونوسکوپی را تحمل کنند، بررسی کنند.
تولید برق هلندی ها از مزارع بادی

 و پنل های خورشیدی 
  گــروه فناوری // هلنــدی ها برای ایجاد زیر ســاخت های 
انرژی های تجدید پذیر ،برنامه ریزی وسیعی کرده اند.آنها با ساخت 
و نصب توربین های بادی و پنل های خورشیدی شناور در دریا بدنبال 
دســت یابی به منابع انرژی سبز هســتند.هلند کشوری است که به 
 مهارت درمهندسی آب شهرت بسیار دارد . یکی از مدیران این پروژه 
می گوید یک مزرعه توربین های بادی با ظرفیت ۱.۵ گیگاوات تا 
سال آینده تکمیل می شود هرچند ده توربین از۱4۰ توربین آن درحال 
حاضربــرق تولید می کند.برق های این مزارع به ولتاژ بالاتر تبدیل 
شــده و از ایستگاهی به ساحل فرستاده می شود.این مدیرهمچنین 
افزود ما بیش از 2۰ گیگاوات نیروی بادی  را قبل از سال 2۰3۰ به 
شبکه وصل خواهیم کرد.این مسئول با اشاره به پروژه اقیانوس های 
 انرژی می گوید ما از پنل های شناور خورشیدی برروی آب ها نیز 
انرژی برق به دست می آوریم . او اعلام کرد برنامه هایی برای ساخت 

پروژه های 3 مگاواتی و ۵۰ مگاواتی در آینده دارند.

گروه فناوری // تصاویر در جلب توجه مخاطبان و انتقال 
موثر پیام ها به آنها بسیار مهم است.  تصاویر می توانند 
احساس افراد  را برانگیزند و تأثیرات ماندگاری بر روی 

بازدیدکنندگان بگذارند. 
   ایجاد تصاویر با کیفیــت بالا به مهارت های طراحی 
قوی، ساعت های بی شمار کار و بودجه قابل توجه نیاز 
دارد. پیش ازاین ،کســب وکارها و حرفه ها  مجبور بودند 
هزینه های زیــادی را برای ایجاد تصاویر دلخواه صرف 
کنند. اکنــون ابزارهای تولید تصویــر هوش مصنوعی 
به طورقابل توجهی چشــم انداز را تغییر داده اســت. 
 امــروزه می توان  تصاویر خیره کننده ای را بر اســاس 
پیام های متنی با ابزار قدرتمند هوش مصنوعی ایجاد کرد. 
مولدهای تصویر هوش مصنوعی نرم افزار و برنامه های 
کاربردی وب هستند که از الگوریتم های هوش مصنوعی 
)AI( برای تولید تصاویر بر اســاس درخواســت ها و 
اطلاعات ورودی  اســتفاده می کنند. مولد، متن ورودی 
را تجزیه و تحلیل می کنــد، زمینه را درک می نماید و 
تصاویری را ایجاد می کند که با توضیحات داده شــده 
مطابقت دارد. ابزارهای تولید تصویر هوش مصنوعی در 
زمینه های مختلفی مانند طراحی گرافیک، هنر، تبلیغات، 
تجارت الکترونیک و پروژه های شــخصی کاربرد دارد. 
افراد  می توانند تصاویری را برای پشــتیبانی از داستان 
ســرایی و ایده های خلاقانه خود ایجاد کنند تا دیگران 
بتوانند حتی قبل از خواندن محتوا/ مفهوم آن  را تجسم 
کنند.موقعیت های مختلفی وجود دارد که ابزارهای تولید 
تصویر هوش مصنوعی می توانند بسیار مفید باشند.  این 
ابزارها می توانند در وقت افراد صرفه جویی کنند و نیاز 
به تلاش اضافی انسانی را با خودکارکردی فرآیند ایجاد 

تصویر کاهش دهند.
چــه زمــان بایــد از هــوش مصنوعی بــرای خلق 

تصاویروطراحی استفاده کرد ؟
*   کاوش ایده های جدید برای طراحی 

چه یک فرد ، طراح گرافیک حرفه ای یا فصلی باشــد، 
ابزارهــای تولید تصویر می توانند بــه او کمک کنند تا 
ایده های طراحی جدید را بشناسد. می توان نتایج تصویر 
تولید شــده را به عنوان پیشنهاد در نظر گرفت و با الهام 

گرفتن از آنها، طرح های بهتری ایجاد کرد .
*  ایجاد محتوا

  می توان  از ابزارهای تولید تصویر برای ایجاد تصاویر  
 برای انــواع مختلف محتوا مانند پســت های وبلاگ، 
ارائه ها، بازاریابی و پســت های رسانه های اجتماعی 
اســتفاده کرد. آنها می توانند به افــراد کمک کنند تا با 
افزایش قدرت تجسم محتوای خود، تصاویر مرتبط ایجاد 

نمایند تا مخاطبان را درگیر نمایند.
* تجسم داده ها

  اگرفردی یک دانشمند داده باشد که نتایج آماری زیادی 
در دست دارد. با ابزارهای تولید تصویر، می توان  داده ها 
را به روش های مختلفی تجسم کرد، مانند نمودار دایره ای، 
نمودار میله ای، نقشه حرارتی، نمودار پراکندگی، نمودار 

شبکه و .... همچنین می توان  ارائه ها را آسان تر کرد.
* بازاریابی و برندسازی

  ابزارهای تولید تصویر می توانند برای ایجاد تصاویری 
قدرتمنــد برای حمایــت از فعالیت های برندســازی، 
بازاریابی و تبلیغات شما استفاده شوند. قطعاً، اگر بتوانید 
درخواست ها را به درستی بنویسید، می توانید تصاویری 
تولید کنید که به طور موثر پیام ها را به مخاطبان منتقل 

کنند.
*  ایجاد کاراکترها و تصاویر مجازی 

  ابزارهــای تولید تصویر هــوش مصنوعی برای ایجاد 
 شــخصیت های مجــازی و تصاویری کــه معمولا در 
بازی ها و انیمیشن ها استفاده می شوند عالی است. اگر 
کسی سازنده انیمیشن، طراح کاریکاتور و یا حتی طراح 
محصول باشــد، می تواند از ایــن ابزارها تا حد زیادی 

استفاده کند.

گروه فناوری // افزایش دیجیتالی شدن تحرک بین 
مرزی و مهاجرت بین المللی توسط دولت ها در سراسر 
جهان راه را برای استفاده از هوش مصنوعی هموارتر 

کرده است. 
   داده های جمع آوری شــده مرزی برای پیاده ســازی 
و توســعه هوش مصنوعی در سیستم های مهاجرت و 
سفر، ســرمایه گذاری در دیجیتالی سازی و اتوماسیون 
 و...اتفاق ارزشــمندی درحوزه نظارت برمرزها قلمداد 
می شــود. دگرگونی دیجیتال تقریبــاً تمام حوزه های 
مدیریت مهاجرت را پوشش می دهد، مانند جمع آوری 
داده ها، انتقال و تفسیر در فرآیند تصمیم گیری، سیستم های 
درخواســت ویزا و پردازش، سیستم های مدیریت مرز، 
مدیریت هویت با استفاده از بیومتریک، بررسی پیشینه، 

پیشگیری از تقلب  و اسکان پناهندگان و...
  سپردن نظارت به هوش مصنوعی 

شــاخص نظارت جهانی هوش مصنوعــی کارنگی 
)AIGS( نشان می دهد که نظارت هوش مصنوعی در 
حال حاضر توســط 7۵ کشور از ۱76 کشور در سطح 
جهان اســتفاده می شود و سیستم های تشخیص چهره 
توســط 64 کشور بکار می رود . داده های این شاخص 
حاکی ازآن است که دولت ها برای کنترل مرزهای خود  
طیف وسیعی از فناوری های نظارتی، از پلتفرم های امن 

گرفته تا دوربین های تشخیص چهره را به کار می گیرند.
  همه گیری کرونا و استقرار هوش مصنوعی

اگرچه فناوری های مختلف در دو دهه گذشته درکنترل 
 مرزها و صدور ویزا مورد اســتفاده قــرار گرفته اما با 
همه گیری کرونا و پیشرفت های تازه در ساخت فناوری 
مثل یادگیری ماشینی پیرامون، عکس برداری بیومتریک 
و تشــخیص چهره با استفاده از هوش مصنوعی ، نقش 
مهمی در گسترش نظارت بدون دخالت انسان برجای 
گذاشته است . پس از تأثیر همه گیری کرونا  و تحولات 
ژئوپلیتیکی در منطقه کشــورهای مختلف، مهاجرت 
و ســفرهای فرامرزی بار دیگر افزایــش پیداکرده و 
گردشگری رونق یافته است . بر اساس گزارش مهاجرت 
2۰22 سازمان ملل متحد ، در پایان سال 2۰2۰، 2۸۰ 
میلیون مهاجر بین المللی در سراسر جهان وجود دارد 

که نســبت به سال قبل 3.۵ درصد افزایش داشته است.
همین امر در مورد ســفرهای هوایی جهانی نیز صدق 
می کند ، پس ازکاهش محدودیت های ســفر و اروپا 
و خاورمیانه- آمریکای شمالی، ترافیک بین المللی در 
ماه می 2۰22 نسبت به مدت مشابه سال گذشته 32۵ 
درصد و به 64 درصد از سطوح قبل از همه گیری در می 
2۰۱۹ افزایش یافته است. با کاهش محدودیت های سفر 
در سطح جهانی، مقامات کنترل مرزی می بایست زمان 
بیشتری را صرف بررسی سوابق مسافران کنند، اما استقرار 

هوش صنوعی درمرزها این زمان را کوتاه کرده است .
  استفاده از هوش مصنوعی در مدیریت مرزها

  با تمرکز دولت ها بر تجربه کنترل مسافران بدون تماس 
فیزیکی ، نوآوری هایی در احراز هویت بیومتریک در 
فرودگاه ها  بکار گرفته شــده  که تمام مراحل حرکت 
برون مرزی را حتی قبل از خروج پوشــش می دهد 
. از آنجایــی که فرودگاه ها نقطه کلیــدی ورود اکثر 

مسافران هســتند، در آن مکان ها مواردی وجود دارد 
که هوش مصنوعی نه تنها می تواند زمان انتظار یا صف 
 را کاهــش دهد، بلکه پردازش دقیق داده ها را تضمین 
می کند.سیستم ETIAS )مجوز اطلاعات سفر اروپا( 
که تا اواسط سال 2۰2۵ به طور کامل عملیاتی می شود، 
یکی از سیســتم های مبتنی بر هوش مصنوعی است 
که به امور مهاجرت قبل از خروج رســیدگی می کند. 
از ســال ETIAS  ،2۰۱6    به گردشگران معاف از 
 ویزا که به منطقه شینگن سفر می کنند، اجازه داده پیش 
ثبت نام نمایند . این نرم افــزار  به طور موثر هرگونه 
خطرات امنیتی یا مهاجرت غیرقانونی توسط هر فردی را 
قبل از رسیدن به مرز ارزیابی می کند. این سیستم مجوز 
سفر با نگهداری فهرستی از افراد مظنون به ارتکاب جرایم 
جدی مانند تروریسم، فعالیت های مجرمانه، کلاهبرداری 
یا قاچاق انسان، تمام اطلاعات مسافران را جمع آوری، 
نظارت و به روزرسانی می کند تا تعیین نماید ورود آنها به 

کشورهای شینگن مجاز است یا خیر.
  پروژه تونل هوشــمند دبی از یادگیری ماشینی برای 
ارزیابی داده های مســافران خود به عنوان بخشی از 
فرآیند حمل و نقل بدون هیچ گونه برگه مســافرتی یا 
کارت ســوار شدن اســتفاده می کند. این پروژه که در 
اکتبر 2۰۱۸ به صورت آزمایشــی اجرا شد، مسافران 
فرســت کلاس و تجاری امارات را قادر ســاخت تا 
مراحــل کنترل گذرنامه را در کمتر از ۱۵ ثانیه به پایان 
برسانند، جایی که مســافر باید از تونل عبور کند و با 
دوربین مجهز به فناوری تشــخیص بیومتریک روبرو 
شــود. این در کنار سیســتم دروازه های هوشمند بود 
 که از جدیدترین نرم افزار تشــخیص چهره اســتفاده 
می کند که به ساکنان اجازه می دهد تا از شناسه امارات 
یا گذرنامه های ثبت شده خود برای عبور بدون برخورد 
با افسران کنترل گذرنامه استفاده کنند.ویزای الکترونیکی 
)E-Visa( به عنوان یک خدمت آســان و نوین در 
حوزه سفر ظهور یافته است ، این ویزای الکترونیکی  با 
استفاده از راه کارهای ایمن، راحتی بی نظیری را برای 
درخواست ویزا از محل انتخابی خود به مسافران ارائه 
می دهد.با پشــتیبانی از فرم درخواست آنلاین بصری 
 که از هوش مصنوعی و بررسی کیفیت دیجیتال استفاده 
می کند اطمینان حاصل می شود که تمام جزئیات ارسال 
شده و اسناد بارگذاری شده مطابق با الزامات هستند. راه  
کارهای  ویزای الکترونیکی، تصمیم گیری سریع تر برای 
درخواست ویزا را برای دولت ها با کمک یک پلت فرم 
دیجیتالی مطابق با استانداردهای قوانین جدید در اروپا 
) GDPR( و حریــم خصوصی داده ها ، ســاده تر و 
راحت تر می سازد و یک سرویس یکپارچه سراسری  

ارائه می کند. 
  هوش مصنوعی در مدیریت و نظارت مرزی

  هوش مصنوعی در بیشــتر بخش های چرخه سفر 
و مهاجرت بــرون مرزی، از بررســی هویت قبل از 
عزیمت، پشتیبانی از تســلیم و پردازش درخواست 
ویزا، بهبود مراحل مرزی، تولید تجزیه و تحلیل داده ها 
در مورد اســکان، برنامه ها و انطباق با الزامات ویزا و 

بهداشت، وجود دارد. همچنین با پیش بینی مهاجرت 
و روند سفرهای جهانی. فن آوری های هوش مصنوعی 
می توانند کارایی سیستم و فرآیند را افزایش دهد، زمان 
پردازش را کم نماید و به طور موثری به تقاضای فزاینده 
برای خدمات مرتبط با مهاجرت و سفرهای فرامرزی 

پاسخ گوید .
  مقاومت در برابر استفاده از هوش مصنوعی

  استفاده از هوش مصنوعی نه تنها پردازش مؤثرتر حجم 
وســیعی از داده ها را  ممکن می نماید ، بلکه تضمین 
می کند که مقامات مربوطه تهدیدات را با کارایی بیشتر 
شناسایی کرده و به شکل درستی  به آن  پاسخ دهند. 
چالش های بزرگ تری که استفاده از هوش مصنوعی  با 
آن مواجه است مقاومت انجمن های شهروندی و حقوق 
بشر در مورد نظارت گسترده توسط دولت های مربوطه 
و نقض حریم خصوصی اســت.پذیرش فناوری های 
پیشرفته برای مدیریت کنترل مرزی، مخاطراتی را نیز 
دربردارد  ، مانند دستکاری سیستم های یادگیری ماشین 
برای انجام پیش بینی های نادرست با تأثیرات مهلک 
بر نتایج در نقاط تصمیم گیری ورودی/خروجی مرز. 
بزرگترین مانعی که هر نوع اتوماسیون با آن مواجه است، 
مسائل فرهنگی است. تردیدها و ترس ریشه ای از اینکه 
چگونه از هوش مصنوعی می تواند »سوء استفاده« شود 
و منجر به »سوگیری سیستمی« در مرحله تصمیم گیری 
گردد. مسئله استفاده قانونی یا غیرقانونی که می تواند 
نقض حقوق بشــر را به خطر بیندازد، امکان مقاومت 

بیشتر را بیشتر می کند. 
  کاهش نواقص استفاده از هوش مصنوعی  

  با توجه به اینکه فنــاوری هوش مصنوعی در حال 
اصلاح اســت، این امر منجر به کاهــش هزینه ها با 
سیستم های پیشرفته تر و هوشمندتر می شود و می تواند 
چالش ها را برطرف کند. مزیت ها و فرصت های استفاده 
از هوش مصنوعی در مدیریت مرزها بیشتر از خطرات 
احتمالی مرزهای آنالوگ درکشورهاست .ارتقا مرزها از 
سیستم های سنتی به دیجیتال ،  فرایند کنترل مرزها را 

بهبود بخشیده و کشورهاراایمن تر می کند .

دیجیتالی شدن نظارت برمرزها  
هوشمندی ودقت افزون تر 

تاکسی های هوایی ، آینده نزدیک جابه جایی در شهرها 

گروه فناوری //     اگرچه هیچ یک از هواپیماهای کوچک و الکتریکی 
 در حال توسعه ، هنوز تأییدیه کامل نظارتی آمریکا را دریافت 
نکرده اند ، اما این روند در حال انجام است و برخی از شرکت ها 
برای پرواز در اوایل سال آینده میلادی برنامه ریزی می کنند. 
    تاکســی های هوایی به زودی وارد میدان  می شوند و باعث 
می گردند مسافران درشهرهای مختلف آمریکا ، برای سفرهای 
شهری هوایی آماده شوند. مدیر نوآوری جابجایی شهر اورلاندو 
در فلوریدا، ژاک کولون  مــی گوید :این زودتر از آن چیزی که 
 بسیاری از مردم فکر می کنند اتفاق می افتد.  عده ای از کارشناسان ، 
چشم انداز این وسایل نقلیه که توان نشست و برخاست عمودی 
را دارند پرفایده بــرای حمل و نقل محلی و منطقه ای ،خدمات 
اضطراری و اورژانســی پزشکی و...می دانند. حامیان این پروژه 

می گویند که تاکســی های هوایی بی صداتر و با آلودگی کمتری 
نسبت به گزینه های موجود در سفر هوایی کار می کنند و امکان 
ادغام یکپارچه تر در زندگی شــهری را نیزدارند.ماریا آلونسو، 
رئیــس  یک بخــش در مجمع جهانی ا قتصاد معقد اســت که 
نیویورک، پاریس، دبی و سایرشهرها در حال ساخت »درگاه های 
عمودی« هستند، جایی که تاکسی ها می توانند به صورت عمودی 
فرود بیایند و بلند شوند.او می افزاید این موضوع ، نحوه تعریف 

شهرها را تغییر خواهد داد.
   زمان مســافرت رابسیار کم خواهد کرد.مطالعه ای در دانشگاه 
ایالتی کالیفرنیا درباره تأثیر اقتصادی   تاکسی های هوایی به این 
نتیجه رسید که درهر عملیات این تاکسی ها ، بیش از ۹۰۰ شغل 
 و نزدیک به 3۰ میلیون دلار درآمد وجوددارد. شــهرهایی مانند 
لس آنجلس نیز در تلاش هستند تا این فناوری را به مردم محلی 
معرفی کنند تا از هرگونه نگرانی کاســته شــود.پولارا، موسس 
آزمایشگاه حرکت شهری که با شهرداری در زمینه آماده سازی کار 
می کند، می گوید نگرانی هایی در مورد ارتفاع پرواز، فقدان کنترل 
فعال ترافیک هوایی، و سر و صدای پرواز بر فراز شهرها بین مردم  
ایجاد شده است.کارشناسان یک صدا براین عقیده متفق هستند که 
 این هواپیماهای کوچک و الکتریکی سفرهای شهری را متحول 
می کند.اما برخی نیز با شکاکی به این پروژه فناوری نگاه می کنند 
و اعتقاددارند ســاکنان شهر ها ، نگران سر و صدا  و خطر و نبود 

ایمنی هستند.

رونمایی چینی ها از پرنده های جاسوس نظامی 

 گروه فنــاوری // چینی هــا  یک پهپاد 
تجسسی و نظارتی نظامی جدید را رونمایی 
کرده اند  که کاملًا شبیه یک پرنده کوچک 

است و حتی بال هم می زند .
  این پهپاد بیومیمتیک)همانند شده با واقعی(  
که در ســالگرد تاســیس ارتش آزادیبخش 

خلق )PLA( به نمایش گذاشــته شد، شبیه 
گنجشک درختی اوراســیا است  .این پرنده 
جاســوس ، حرکت بال زدن پرنده در حال 
پرواز را تکرار می کند و باعث می شــود که 
عملًا از پرندگان واقعی قابل تشخیص نباشد. 
اگرچه مشخصات فنی این پهباد پرنده مانند  به 

صورت عمومی در دسترس نیست، اما به طور 
کلی گفته می شود شامل  حسگرهای کوچک 
و پیشرفته  است که بر تردد نیروهای دشمن 
نظارت کرده و اطلاعات جمع آوری می کند.

آنها همچنین می توانند به کلاهک های میکرو 
مسلح شوند تا به  تجهیزات  دشمن، به ویژه 
آنچه در محل های خاص و دوراز دســترس 
سلاح های متعارف نگهداری می شود ضربه 

بزنند .
   هرچند گفته می شــود دارای دامنه پرواز 
محدود بوده و فقط برای شناســایی اهداف با 
مسافت های نه چندان طولانی کاربرد دارند.

دررونمایی ازاین پهبــاد پرنده ، پس از چند 
دقیقه چرخیدن در آســمان ،مانند یک پرنده 
واقعی بال هــای خودرا تکان داده و به محل 
پرواز خود برگشــت .همچنیــن نمونه های 
دیگری هم وجود دارد که شبیه  و اندازه کلاغ 
یا شاهین است .ســاخت وسایل جاسوسی 
بیومیمتیک )همانند سازی با واقعی ( درچین 
تازگــی ندارد .در ســال 2۰2۱،  ویدویی از 
»روبوماهی« منتشــر شد که  دم خود را زیر 
آب تکان می داد .یک وسیله که می توانست 
در زیرآب به اهداف دشــمن نزدیک شده و 

حمله کند یااز آن اطلاعات کسب کند.

 گــروه فناوری // برای نخســتین بار درجهان ، پزشــکان چینی موفق 
شــدند با  انجام جراحی رباتیک از راه دور یک توموررا از ریه یک بیمار 

بردارند. 
   در این جراحی که با همکاری بیمارستانی در شمال غربی چین و بیمارستان 
قفسه ســینه شــانگهای انجام شــد، بیش از ۵ هزار کیلومتر فاصله مکانی 
وجودداشــت .این موفقیت پیشرفتی چشــمگیر در زمینه استفاده از فناوری 
جراحی رباتیک داخلی محســوب می شــود که محدودیت هــای فضایی و 

جغرافیایی را پشت سر گذاشــته و امکان بهره مندی بیشتر بیماران از مزایای 
هوشمندانه فناوری را فراهم کرده است. 

  هدایت این جراحی را پروفسور لوو چینگ چوان، کارشناس برجسته جراحی 
رباتیک قفسه سینه از بیمارســتان قفسه سینه شانگهای، برعهده داشت . تیم 
متخصص از بیمارســتان شانگهای با استفاده از شبکه G ۵  با سرعت بالا و 
تأخیر کم یک ربات جراحی داخلی را در شهر کاشی از راه دور کنترل کرده و 

با موفقیت تومور ریه را از بدن بیمار خارج کردند.

برداشتن تومور از فاصله 5 هزار کیلومتری در چین
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در امتداد تاریکی

 
زن 27 ســاله ای که در طــرح جمع آوری معتــادان متجاهر و 
پیشگیری از سرقت های خرد توسط نیروهای کلانتری 4۱ رسالت 
دستگیر شــده بود، درباره سرگذشــت خود به مشاور و مددکار 
اجتماعی کلانتری گفت:متولد مشــهد هســتم و در یک خانواده 
ضعیف درحاشیه شــهر به دنیا آمده ام. پدرم ۵ فرزند دختر دارد 
که همه آن ها را به ســختی بزرگ کرده است  به همین دلیل سعی 
می کرد دخترانش را با اولین خواستگار به خانه بخت بفرستد. آن 
زمان ۱6ساله بودم که مرا هم بدون هیچ شناختی به عقد شخصی 
درآوردند که  ۱۰ ســال با یکدیگر اختلاف سنی داشتیم . نه معنی 
 عشــق را می فهمیدم و نه علاقه ای به او داشتم،  وقتی اعتراضی
می کردم  با برخورد شدید پدرو مادرم روبه رو می شدم و حق هیچ 
اعتراضی نداشتم .من هم به ناچار سعی کردم که به او علاقه مند شوم 
و تا حدودی هم موفق شده بودم اما در نقطه مقابل شوهرم فردی 
چرب زبان و هوس  باز بود. خلاصه بعد از حدود 4 سال زندگی 
 مشــترک، صاحب فرزند دختری شدیم ولی هراز گاهی احساس 
می کردم که شوهرم به من هیچ علاقه و رغبتی ندارد. وقتی موضوع 
را با مادر وخواهران بزرگ ترم در میان می گذاشتم به جای ارائه 
یک راهکار مناســب با خنده و تمسخر می گفتند تو نمی توانی 
شوهرت را سربه راه کنی ومشکل خود تو هستی!! مدتی گذشت 
که متوجه تماس های مشکوک  حمید شدم. در ابتدا منکر ارتباط 
با خانم دیگری بود ولی وقتی موضوع ارتباط نامشروع وی را به 
خودش ثابت کردم، با پررویی تمام به چشــمانم خیره شد و گفت 
دیگر حوصله تــو را ندارم و یک زن دیگر برای خودم پیدا کردم. 
از آن تاریــخ به بعد خیلی دیر به خانــه می آمد و نفقه و خرجی 
به من نمی داد. حتی وقتی برای زایمان فرزند دومم در بیمارســتان 
بستری بودم و دکتر بعد از2 روز، ترخیص مرا را اعلام کرد، حمید 
برای تسویه مخارج بیمارستان نیامد و من  ۱۰ روز در بیمارستان 
ماندم  تا این که پدرم دلش ســوخت و  با پرداخت هزینه ها مرا 
از بیمارستان ترخیص کرد. بعد از این موضوع زندگی برایم خیلی 
ســخت و اعصابم ضعیف شده بود. از سوی دیگر افسردگی بعد از 
زایمان نیز براحســاس و رفتارم تاثیر عجیبی داشت تا این که به 
پیشنهاد یکی از دوستانم به اســتعمال مواد مخدر رو آوردم و  از 
همان ابتدا خودم را درگیر مواد صنعتی شیشــه کردم. تصورم این 
بود که موادمخدر به عنوان یک آرامبخش  خیلی قوی عمل می کند 
ولی طولی نکشید که روزگارم سیاه شد و مسیر فلاکت و بدبختی 
را درپیش گرفتم. حالا حتی حوصله و  توان نگهداری  فرزندانم را 
هم نداشتم. شوهرم طلاقم داد و فرزندانم را از من گرفت .از آن ها 
خبری ندارم اما به نظرم یکی را به مادر شوهرم و فرزند دیگرم را به 
خواهر شوهرم داده است تا از آن ها نگهداری کنند چرا که خودش 
نیز  درگیر مواد مخدر صنعتی شــده است و جا و مکان مشخصی 
ندارد. من هم برای تامین هزینه های اعتیاد راهی کوچه و خیابان 
شدم و با جمع آوری ضایعات از درون کیسه های زباله، روزهای 
 تلخی را می گذرانم اما این بار خیلی پشــیمانم و دوست دارم به 

روزهای قبل از اعتیاد برگردم، ای کاش....

ماجرای زن کارتن خواب 

کارمند اخراجی هواپیما را  به محل کارش کوبید!
  یک کارمند اخراجی از کارخانه در آرژانتین برای انتقام از رئیس 
و همکارانش، هواپیمایی سبک اجاره کرد و خودش آن را به پرواز 
درآورد. وی سپس در اقدامی عجیب با هواپیما وارد انبار کارخانه 
اکسیژن شد. بر اثر این فاجعه کارمند جوان جان باخت و کارکنان و 

مدیریت انبار نیز مجروح شدند.
سقوط بالگرد روی هتلی در  استرالیا

    سقوط یک بالگرد در پروازی غیرمجاز در شهر توریستی کنز ایالت 
کوئینزلند، جان خلبان را گرفت. سانحه هوایی ساعت دو بامداد دوشنبه 
به وقت محلی در شمال استرالیا بعد از آن رخ داد که بالگرد دو موتوره 
 به سقف هتل »دابل تری« از مجموعه هتل های زنجیره ای »هیلتون« 
برخورد کرد و باعث آتش سوزی و تخلیه حدود 4۵۰ مسافر هتل 
شد. یک مرد و زن سالمند به بیمارستان منتقل و سپس مرخص شدند. 
پلیس کوئینزلند اعلام کرد که علت این سانحه در حال بررسی است. به 
گفته یکی از شاهدان، این بالگرد پیش از برخورد با این هتل در ارتفاع 
 پایینی برفراز دریا پرواز می کرد؛ ساختمان های اطراف را می شناخت و

 نکته عجیب آن بود که این بالگرد از کنار یک ساختمان بلند عبور و 
ثانیه ای بعد به پشت بام این هتل برخورد کرد.

چاقوکشی در لندن؛ ۲ زخمی برجای گذاشت
   پلیس لندن اعلام کرد یک دختر ۱۱ ساله و یک زن 34 ساله در 
میدان »لستر« این شهر بر اثر ضربات چاقوی فردی که هنوز هویتش 
تایید نشده، زخمی شده اند. پلیس محلی در پستی در شبکه اجتماعی 
»ایکــس« اعلام کرد که مردی در ارتباط با این حادثه دســتگیر و 
بازداشت شده است. دو مصدوم این حادثه به بیمارستان منتقل شده اند 
با این حال وضعیت جسمانی آن ها مشخص نیست.گفته می شود که 
ماموران پلیس در محل حادثه که در یکی از شــلوغ ترین مناطق 
گردشگری پایتخت انگلیس است، حضور دارند. تصاویر منتشر شده 
تعدادی از افراد را نشــان می دهد که در اطراف محل حادثه تجمع 

کرده اند. هنوز جزئیات بیشتری از حادثه گزارش نشده است.
تصادف زنجیره ای در بزرگراهی در کره جنوبی

  در پــی تصادف زنجیره ایِ چند وســیله نقلیه در بزرگراهی در 
 جنــوب غرب کره جنوبی ۱3 نفر زخمی شــدند. یکی از مقامات 
آتش نشانی می گوید ممکن است تعداد مصدومان افزایش یابد زیرا 
تلاش های امداد و نجات در محل حادثه هنوز در حال انجام است.
پلیس می گوید حال سه نفر از مصدومان وخیم است و ۱۰ نفر دیگر 
هم دچار جراحات متفاوتی شده اند.تاکنون جزئیات بیشتری درباره 

علت حادثه گزارش نشده است.

چهارشنبه  24 مرداد 1403

9 صفر 1446

سال بیست و سوم شماره 4513

حوادث جهان

مصرف آبزیانمصرف آبزیان باعث کاهش درصد سكته هاي قلبي مي شود باعث کاهش درصد سكته هاي قلبي مي شود

روابط عمومی  شیلات هرمزگانروابط عمومی  شیلات هرمزگان   ►

  

گروه حوادث// فرمانده مرزبانی فراجا از 
اتخاذ سیاست خارج کردن اتباع غیرمجاز 

از کشور تا پایان امسال خبر داد.
ســردار احمدعلی گــودرزی درباره اتباع 
غیرمجاز گفت: سیاست ما این است که اتباع 
غیرمجاز باید تا پایان سال ۱4۰3 کشور را 
ترک کنند. ما کشور میهمان نوازی هستیم، این 
افراد مدت هاست از همه امکانات در کشور 
ما اســتفاده کرده اند، اما دیگر باید از کشور 
خارج شــوند. وی با بیان اینکه ۹6 درصد 
از مرزها دراختیار مرزبانی فراجاست، گفت: 
درباره ترددهای غیرمجاز در مرز نیز باید 

بگویم عده ای قانــون را زیرپا می گذارند، 
وقتی در دل شب در منطقه ممنوعه هزاران 
نفر عبور می کنند، نمی شود از آنها دفاع کرد. 
بــه عنوان مثال یکی از ایــن افراد کوله ای 
به همراه داشــت و مدعی بود که تلویزیون 
جا به جا می کند، اما مشــخص شد بیش از 
2۰۰ کلت کمری در آن وسیله جاساز کرده 
بود. اینکه برخی به دنبال جنجال هستند و در 
فضای مجازی مرزبانی را محکوم به آسیب 
رساندن به کولبران می کنند، واقعیت ندارد و 
کولبران نیز خود نادانسته مورد سوء استفاده 
قرار می گیرند. وی درباره مراسم اربعین نیز 

گفت: از اول ســال تاکنون ۱۱6 نشست با 
عراق داشــتیم تا هماهنگی های لازم انجام 
شود. تمام مرزهای هفت گانه آمادگی کامل 
دارند تا زائران را به سمت کربلا هدایت کنند 
و هیچ مشکلی در زمینه تردد وجود ندارد. 
3 هــزار اتوبوس خارجی برای جابه جایی 
زائران وارد کشور شده و از همه تجهیزات 

لحظه ای برای رصد مرزها استفاده می کنیم.
گودرزی اظهار کرد: 22 هزار میلیارد ریال 
کالای قاچاق از ابتدای امســال کشف شده 
اســت. هزار و ۱2۵ قبضه ســلاح توسط 
مرزبانان در درگیری با قاچاقچیان کشــف 

شــد. همچنین ۱۵ تن مواد مخدر کشــف 
کرده ایم و 2۹۸ ســوداگر مرگ و سه هزار 
و ۸۰۰ قاچاقچی کالا دستگیر کردیم. 6۹ 
نفر از اشــرار و معاندین نیز در درگیری با 
مرزبانان به هلاکت رســیدند. همچنین ۱۰ 
میلیون لیتر ســوخت قاچاق کشف شد و 
۱۸ هزار انواع تلفن همراه کشــف شده که 
۱6 درصد افزایش داشــتیم. همچنین ۱۸7 
وسیله نقلیه و ماشین آلات سنگین و لوکس 
کشف شده است. ۱3 میلیون قلم دارو نیز که 
می خواستند از کشور خارج کنند را کشف 

کردیم و کشفیات ما 7 برابر شده است.

فرمانده مرزبانی فراجا:

تا پایان سال اتباع تا پایان سال اتباع غير مجازغير مجاز باید از کشور خارج شوند باید از کشور خارج شوند

 گروه حوادث//  فرمانده انتظامی شهرســتان قشــم گفت: ۷۰ درصد از 
 پرونده های ارجاع شده به کلانتری های این شهرستان از ابتدای سال جاری 

تا کنون به مصالحه و سازش ختم شده است. 
سرهنگ علی اکبر مرادی اظهار کرد: دایره های مددکاری کلانتری های جزیره 
قشم همواره با بهره گیری از مشــاوران و مددکاران اهتمام جدی برای ختم 
شدن پرونده ها به صلح و سازش دارند. وی با اشاره به اینکه در مدت یادشده 
2۰۰ پرونده در دایره مشاوره و مددکاری کلانتری های سطح این شهرستان 
مرزی مورد رسیدگی قرار گرفت افزود: این پرونده ها بیشتر شامل اختلافات 

همسران، همسایه ها، اختلافات ملکی و نظایر آن بوده است.
فرمانده انتظامی شهرستان قشم با بیان اینکه اقدامات خوبی در حوزه مشاوره 
و مددکاری اجتماعی در کلانتری های این جزیره انجام گرفته اســت، گفت: 
این خدمات تحت عنوان آموزش همگانی و مشــارکت ها انجام شــده و از 
سیاست های اصلی پلیس و فراجا به شمار می رود. سرهنگ مرادی توضیح 
داد: تغییرات عمیق فرهنگی، تغییر و پیچیدگی شــرایط زندگی و شناخت و 
دسترسی نداشتن افراد به تجارب و مهارت های سازگاری روانی و اجتماعی با 
این تغییرات باعث شده تا مجموعه پلیس قشم ارایه خدمات مشاوره تخصصی 
در زمینه مســایل مختلف زندگی را در راس وظایف علمی و فرهنگی خود 
قرار دهد. وی قشم را از امن ترین شهرستان های مرزی کشور عنوان کرد که 
شــرایط مطلوب و خوبی دارد و از سوی دیگر جرایم خشن به ندرت در آن 

مشاهده می شود.
به گزارش ایرنا، فرمانده انتظامی شهرســتان قشم اضافه کرد: مراکز مشاوره 
کلانتری های سطح این جزیره همه روزه آماده ارائه خدمات مشاوره ای رایگان 
و ایجاد رابطه نزدیک و صمیمی همراه با اعتماد بین مردم و پلیس، شناسایی 
ریشه ها و زمینه های بروز رفتارهای ناهنجار و بزهکارانه به قشموندان هستند.

۷0۷0 درصد پرونده های مددکاری  درصد پرونده های مددکاری 
 کلانتری های قشم منجر به  کلانتری های قشم منجر به 

سازش شد سازش شد 

گروه حوادث// فرمانــده مرزبانی هرمزگان گفت: 
مرزبانان این استان از ابتدای سال جاری تاکنون ۹ 
میلیون لیتر ســوخت قاچاق در دریا کشف و ۴5۰ 

شناور متخلف را توقیف کردند. 
سردار سرتیپ دوم بهادر اسماعیلی افزود: بزرگترین 
عملیات در مدت ذکر شده منجر به کشف سه میلیون 
لیتر ســوخت قاچاق در یکی از مناطق ساحلی شرق 
هرمزگان شد. وی ادامه داد: در همین مدت بیش از ۱2 
هزار میلیارد ریال کالای قاچاق کشف شده که نسبت 

به مدت مشابه سال قبل افزایش ۸۵ درصدی را نشان 
می دهد. سردار اسماعیلی همچنین از توقیف بیش از 
4۵۰ فروند شــناور متخلف و ۱۱۵ دستگاه خودرو 
در ارتباط با قاچاق خبــر داد و اضافه کرد: ۵7۵ نفر 

قاچاقچی نیز دستگیر شده اند.
فرمانده مرزبانی اســتان هرمزگان در بخش دیگری 
از ســخنان خود با گرامیداشت روز و هفته خبرنگار 
خاطرنشان کرد: رسانه ها نقش مهمی در تبیین افکار 
عمومی برای برخورد با آســیب هــای اجتماعی یا 
پدیــده ای ماند قاچاق دارنــد. وی ادامه داد: یکی از 
چالش های مهم در برخورد با قاچاق کالا و سوخت 
در هرمزگان تلقی اشتباه مرتکبان قاچاق و بخشی از 

جامعه درباره قاچاق است.
بــه گزارش ایرنا، به گفته ســردار اســماعیلی وقتی 
مرتکبان و بخشی از جامعه قاچاق را جرم ندانسته و 
آن را شغل می دانند، برخورد با آن نیز با چالش های 

دیگری روبرو خواهد شد.

از ابتدای سال جاری تاکنون؛

 ۹ میلیون لیتر سوخت قاچاق در هرمزگان  کشف شد

گروه حوادث// ۴ محموله ســنگین شیرخشک 
فاقد مجوز حمل در مســیر خروج از کشور در  

محور بم - زاهدان کشف شد.
فرمانده انتظامی اســتان کرمان  بیان کرد:  نیروهای  
گردان تکاوری ۱4 ابوذر شهرستان بم هنگام پایش 
محور بم – زاهدان4دســتگاه کامیون حامل بار را 
برای بررسی متوقف کردند. سردار فرشید افزود: در 
بازرســی از این 4 دستگاه کامیون مشخص شد هر 

یک از آن ها حامل 22 تن شیرخشک فاقد مجوز 
حمل اســت  که به منظور خروج از کشور به طور 
غیرمجاز از تهران و اســتان مرکزی بارگیری و به 
مقصد شرق کشــور در حال انتقال است.وی خاطر 
نشــان کرد: در این عملیات 4 متهم که قصد داشتند 
این شیرخشک ها را به خارج ازکشور قاچاق کنند 
دســتگیر و با تشکیل پرونده تحویل مراجع قضایی 

شدند.

پاتک پلیس به پاتک پلیس به ۸۸۸۸ تن شیرخشک در مسیر خروج از کشور تن شیرخشک در مسیر خروج از کشور

  
ن سند مالکیت آگهی فقدا

نظر به اینکه خانم بلقیس بلوچ آبدوغی فرزند نادعلی به استناد  دو فقره استشهادیه محلی بوارده بشماره140362659317000027مورخ 1403/04/04 
مدعیست که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه خانه به پلاک ثبتی 500 فرعی از 3570 اصلی، مفروز و مجزا شده از فرعی از اصلی مذکور، قطعه 
در طبقه و واقع در بخش 01 ناحیه یک بندرعباس به مساحت 185.5 متر مربع بشماره چاپی 314390 سری ج  سال 97 با شماره دفتر الکترونیکی 
139820323136001313 ثبت و سند بنام بلقیس/ بلوچ آبدوغی فرزند نادعلی شماره شناسنامه 13627 تاریخ تولد 01/ 06/ 1339 صادره از کرمان 
دارای شماره ملی 2990547835 صادر و تسلیم گردیده که سند مورد اشاره فوق بعلت جابجایی مفقود شده است. نامبرده تقاضای صدور سند 
مالکیت المثنی نموده ؛ فلذا به استناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به 
پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 

سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید . بدیهی است پس از انقضای مهلت مقرر و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض و عدم ارائه سند نسبت به صدور 
سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد شد . 230/ 1403 م/الف

تاریخ انتشار آگهی : 1403/05/24
علی اصغر ولی پور عرب

 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک بندرعباس

  
دادنامه

پرونده کلاسه 140340920000348200 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140340390001364435.
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه- 17 ستاد - اجرایی فرمان امام 

)ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد .
اتهام : شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

گردشکار: بتاریخ سیزدهم مرداد ماه یکهزار و چهارصد و سه در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است پرونده کلاسه تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه خداوند متعال بشرح 

آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان بستک ، بخش جناح ، روستای عالی احمدان ، قطعه 80 به مساحت 500 متر مربع از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام 
)ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 140240390000644008 مورخه 1403/03/09 مستنداً به تبصره ماده 10 
اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی مبادرت به صدور قرار سرپرستی می نماید و سپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در 
روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض و درخواست ستاد اجرایی طی نامه 
شماره 181/132934/ن مورخه 1403/04/31 مبنی بر صدور حکم تملک ملک موصوف ، النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یا قائم مقام قانونی 
و یا وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه 
اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد 

اجرائی فرمان حضرت امام )ره( نسبت به ملک مزبور صادر و اعلام میدارد. رأی صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه می باشد.

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 مختارصادقی
 رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

  
دادنامه

پرونده کلاسه 140340920000358335 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 140340390001364570.
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه- 17 ستاد - اجرایی فرمان امام 

)ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد .
اتهام : شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

گردشکار: بتاریخ سیزدهم مرداد ماه یکهزار و چهارصد و سه در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است پرونده کلاسه تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه خداوند متعال بشرح 

آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان بستک ، بخش جناح ، روستای عالی احمدان ، قطعه 87 به مساحت 500 متر مربع از طرف ستاد اجرائی فرمان حضرت امام 
)ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 140240390000655965 مورخه 1403/03/12 مستنداً به تبصره ماده 10 
اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی مبادرت به صدور قرار سرپرستی می نماید و سپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در 
روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض و درخواست ستاد اجرایی طی نامه 
شماره 181/132917/ن مورخه 1403/04/31 مبنی بر صدور حکم تملک ملک موصوف ، النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یا قائم مقام قانونی 
و یا وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه 
اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده ، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد 

اجرائی فرمان حضرت امام )ره( نسبت به ملک مزبور صادر و اعلام میدارد. رأی صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه می باشد.

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 مختارصادقی
 رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

 سند خودروی سواری: وانت دو کابین  سیستم: تویوتا _ هایلوکس2۷00   
کد ملی:345۹455۷13  تاریخ شماره گذاری:1388/10/22   رنگ: نوک مدادی  

پلاک:25245 شخصی  مالکیت: محمد سلامی سوزایی  شماره شاسی: 3045۷3۹   
شماره موتور:6۷2۹132  مدل:200۹   مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
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شهرستان

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:
  آب شیرین کن حمیران بزودی وارد

 مدار تولید می شود

الناز مطهــری نژاد گروه شهرســتان // عباس اکبری 
مدیرکل تأمین اجتماعی استان هرمزگان به همراه جمعی 
از معاونین این اداره کل با حضور در جزیره قشم، عملکرد 
شعبه تامین اجتماعی این جزیره را مورد پایش قرار داد. 

به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیرکل تأمین اجتماعی استان هرمزگان 
در ادامه سفرهای شهرستانی خود، با حضور در شعبه جزیره قشم 

بر عملکرد و نحوه ارائه خدمات در این شعبه نظارت کرد. 
عباس اکبــری در این زمینه گفت: ســازمان تأمین اجتماعی در 
هرمزگان بیش از ۵4درصد از جمعیت استان را تحت پوشش خود 
دارد به همین دلیل باید خدمات به بهترین نحو در اختیار آنها قرار 
گیرد. اکبری افزود: به همین دلیل طبق برنامه ریزی انجام شده شعب 
مختلف استان را از نزدیک مورد ارزیابی قرار می دهیم تا بتوانیم 

میزان رضایت مردم را بالا ببریم. وی اظهارداشت: هر چه تعامل 
بین مســئولان و جامعه هدف بیشتر شود قطعاً موجب بهتر شدن 
سطح کیفیت خدمات می شود. اکبری با اشاره به ارائه بسیاری از 
خدمات سازمان تأمین اجتماعی به صورت غیرحضوری بیان کرد: 
سازمان تأمین اجتماعی به منظور کاهش مراجعه به شعب و ادارات 
این سازمان تلاش کرده است خدمات خود را در دسترس همگان 
و در هر نقطه که شخص حضور دارد قرار دهد به همین دلیل بیشتر 
خدمات خود را به صورت غیرحضوری و از طریق سایت سازمان 
و اپلیکیشــن تامین من در اختیار مردم قرار داده است.وی عنوان 
کرد: کارکنان شعب نیز باید جهت جلوگیری از مراجعه غیرضروری 
مردم، آنها را با این خدمات آشــنا نمایند که این موضوع باعث 

کاهش در هزینه و زمان مراجعه کنندگان می شود.

اکبری خاطرنشــان کرد: در حال حاضــر ۵3خدمت در بخش 
بیمه شدگان، سی خدمت در بخش مستمری بگیران و نوزده خدمت 
در بخش کارفرمایان به صورت غیرحضوری به آنها ارائه می شود 
و این موضوع تاکنون باعث کاهش مراجعه به شعب سازمان شده 
و میزان دسترســی به خدمات و رضایت مندی را بالا برده است. 
مدیــرکل تأمین اجتماعی هرمزگان در این ســفر از یک کارگاه 

تولیدی فعال بازدید کرد. 
اکبری در بازدیدی که از شــرکت مهندسی مجستیک مارین قشم 
انجام داد اظهارداشت: کارفرمایان بازوان توانمند سازمان در جهت 

انجام تعهدات می باشند. 
وی ادامه داد: بخش زیادی از اعتبارات پرداخت تعهدات سازمان 
از محل حق بیمه پرداختی کارگران و کارفرمایان تامین می شــود 

به همین دلیل باید موانع پیش روی کارگاه ها برداشته شود تا آنها 
بتوانند به فعالیت خود ادامه دهند. 

اکبری تصریح کرد: در سالی که توسط مقام معظم رهبری به سال 
جهش تولید با مشارکت مردم نامگذاری شده است همه باید تلاش 
نمایند تا روند تولید در کشور با شتاب بیشتری به پیش برود چرا 

که نتیجه آن رونق اقتصادی در کشور می شود.
قابل ذکر است؛ مدیرکل تأمین اجتماعی هرمزگان و همراهان در 
بازدید از این کارگاه، مســائل بیمه ای این شرکت را مورد بررسی 
قرار داده و پاسخگوی سوالات مدیران و کارکنان این شرکت شدند. 
همچنین در پایان این بازدید، عباس اکبری مدیرکل تأمین اجتماعی 
هرمزگان با اهدای لوح تقدیر از زحمات مدیر و کارکنان شرکت 

تجلیل کرد.

خبر

  الناز مطهری نژاد گروه شهرســتان// مدیرعامل شــرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان گفــت: عملیات احداث پروژه آب 
شــیرین کن حمیران در مراحل نهایی است و ماه آینده وارد 
مدار تولید می شــود.به گزارش خبرنــگار دریا، عبدالحمید 
حمــزه پــور، ظرفیت این آب شــیرین کــن را ۱6۰۰ متر 
مکعب در شــبانه روز عنوان کرد و گفــت: ارزش این پروژه 
۵76 میلیارد ریال اســت که باعث پایداری آب مشترکین ۹ 
روســتای بندرلنگه خواهد شــد. به گفته وی، با بهره برداری 
از این آب شــیرین کن، جمعیتی بالغ بــر ۱2۵۰۰ نفر از آن 
بهره مند خواهند شــد. مدیرعامل آبفا ادامه داد، این پروژه در 
قالب قرارداد خرید تضمینی توسط بخش خصوصی در حال 
احداث اســت.حمزه پور افزود: با تامین برق مورد نیاز پروژه 
 که در حال انجام اســت، بزودی این پــروژه وارد مدار تولید

 خواهد شد
تاریخ پرواز قشم- نجف تغییر یافت

  گروه شهرستان// مدیر کل فرودگاه بین المللی قشم گفت: 
با توجه به محدودیت های پروازی و اخذ مجوزهای هوانوردی 
از سازمان هواپیمایی کشور عراق تاریخ پرواز قشم-نجف- 
قشــم تغییر یافت.ناصر رجبی با اعلام این خبر بیان داشت: 
تاریخ جدید پرواز رفت قشــم- نجف اشــرف از چهارشنبه 
3۱ مردادماه به یکشــنبه 2۸ مردادماه تغییر یافته اســت.وی 
افزود: تاریخ برگشــت زائران از نجف اشــرف نیز از هفتم به 
چهارم شهریورماه تغییر پیدا کرده است.این مقام مسئول گفت: 
قشموندان می توانند با مراجعه به سایت شرکت هواپیمایی قشم 
ایر و سایت فروش بلیط تهیه نمایند. به گزارش فارس، امسال 
برای دومین سال متوالی یک پرواز رفت و برگشت به صورت 
مستقیم از قشــم به نجف اشــرف و بالعکس توسط شرکت 

هواپیمایی قشم ایر انجام خواهد شد.

مدیرکل تأمین اجتماعی هرمزگان: 

استفاده از خدمات غيرحضوری باعث کاهش وقت و هزینه مردم می شود

نوبت اولآگهی مناقصه عمومیآگهی مناقصه عمومی

با اخذ سپرده      
 RHS                                       درخواست شماره  

موضوع آگهی : 
خرید انواع اتصالات

برای کسب اطلاعات بیشتر به سایت این شرکت
 WWW.BAORCO.IR مراجعه نمایید. 

روابط عمومی و امور بين المللروابط عمومی و امور بين الملل

شناسه آگهی :1767271

- 0347604 -T11

مناقصه عمومی دو مرحلـه ای پروژه سرمایه گذاری تکمیل ساخت، تجهیز و بهره برداری رستوران شهرداری قشممناقصه عمومی دو مرحلـه ای پروژه سرمایه گذاری تکمیل ساخت، تجهیز و بهره برداری رستوران شهرداری قشم
شمـاره مناقصه 2003091616000003

شهرداری قشم در نظر دارد به استناد آیین نامه مالی ماده )۱( قانون درآمدهای پایدار و هزینه شهرداری ها و دهیاری ها با برگزاری مناقصه عمومی دو 
مرحله ای به همراه ارزیابی کیفی، نسبت به جذب سرمایه گذار جهت تکمیل ساخت، تجهیز و بهره برداری رستوران شهرداری قشم از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت اقدام نماید. از این رو از کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی واجد شرایط دعوت بعمل می آید با توجه به موارد ذیل و با مراجعه 
به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرسwww.setadiran.ir  نسبت به دریافت اسناد مناقصه و ارزیابی کیفی و تحویل آن ها اقدام نمایند، لازم 
به ذکر است در صورت عدم عضویت قبلی، ثبت نام در سامانه مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی صاحبان امضای مجاز از سوی متقاضیان جهت شرکت در مناقصه 

الزامی می باشد. 
شماره مناقصه ثبت شده در سامانه ستاد 200309۱6۱6000003 می باشد.            شناسه ملی شهرداری قشم: ۱4002767۱7۱

تاریخ انتشار مناقصه در سامانه روز چهارشنبه مورخ ۱403/0۵/۱7 می باشد.
کل سرمایه مورد نیاز پروژه: کل سرمایه مورد نیاز پروژه به مبلغ ۱33,20۵,000,000 ریال )به حروف صد و سی و سه میلیارد و دویست و پنج میلیون ریال( و   -۱-۱

شامل موارد زیر می باشد:
۱-۱-۱- آورده شهرداری شامل اعطای حق انتفاع و بهره برداری محدود به همراه مجوزهای مربوطه از عرصه و اعیان موجود می باشد.

۱-۱-2- آورده سرمایه گذار شامل موارد زیر می باشد:
الف( هزینـه های اولیه قبل از عقد قرارداد شامل هزینه احتمالی طراحی تکمیلی و هزینه ثبت شرکت پروژه.

ب( هزینه تکمیل ساخت و تجهیز موضوع قرارداد شامل هزینه ساخت رستوران و تأسیسات الکتریکی و مکانیکی مرتبط با آن و سایر هزینه های مرتبط با احداث پروژه 
شامل هزینه انـواع بیمه، هزینه تأییدیـه های ایمنی، تأییدیـه مؤسسـه اسـتاندارد و سایر امور زیربنایی کل مستحدثات موضوع قرارداد، هزینـه های نظارت کارگاهی و سایر 

هزینه های پیش بینی نشده در چهارچوب مفاد و پیوست های آن.
ج( هزینه خرید تجهیزات پروژه شامل کلیه تجهیـزات، اجـزاء و وسـایل مـورد اسـتفاده.

د( هزینه های بهره برداری ســالانه پروژه شامل برق و سوخت مصرفی، مواد مصرفی عملیاتی، هزینه نیروی انسانی، هزینه تعمیر و نگهداری سالانه، هزینه های مدیریت 
راهبردی، هزینه های احتمالی صدور مجوز و سایر هزینه های پیش بینی نشده مرحله بهره برداری.

ه( هزینه های بازسازی و نوسازی اساسی.
و( هزینه های مرحله انتقال پروژه.

سایر جزئیات به شرح مندرج در اسناد مناقصه می باشد.
۱-2- برآورد مدت اجرای پروژه: حداکثر 8 ماه شمسی می باشد.

۱-3- مبلغ اجاره بهای سالیانه قابل پرداخت توسط سرمایه گذار: مبلغ اجاره بهای سالیانه سال اول حاصل از بهره برداری مطابق نظریه هیأت کارشناسان رسمی دادگستری 
و از محل درآمدهای ناخالص پروژه و قبل از کسر هزینه ها، مبلـغ  6,900,000,000 ریـال )به حروف: شش میلیارد و نهصد ملیون ریال( تعیین گردید که برنده مناقصه 
موظف است در سررسید های مقرر به شهرداری پرداخت نماید. مطابق نظریه مذکور، مبلغ اجاره سالیانه پرداختی سرمایه گذار به شهرداری قشم در سال های دوم، سوم، 

چهارم و پنجم بهره برداری به ترتیب شامل مبالغ 8,442,000,000 ریـال، ۱۱,3۱3,000,000 ریـال، ۱4,268,000,000 ریـال و ۱9,۱۱6,000,000 ریـال می باشد.
۱-4- دوره بهره برداری پیشنهادی توسط سرمایه گذار: دوره بهره برداری پایه پروژه به مدت 60 ماه می باشد که پیشنهاد دهنده می بایست مدت زمان پیشنهادی خود را بر 

اساس اسناد مناقصه اعلام نماید. 
۱-۵- شرایط شرکت کنندگان: متقاضیان ابتدا می بایست حداقل ۵0 امتیاز از ۱00 امتیاز مندرج در جدول ارزیابی صلاحیت کیفی را جهت بازگشایی پاکت کل ) الف، ب و 
ج ( کسب نمایند و علاوه بر شرایط کلی مندرج در اسناد مناقصه، حداقل 60 امتیاز از ۱00 امتیاز صلاحیت فنی و بازرگانی اسناد مناقصه را نیز کسب نمایند، بدیهی است 
پاکت )ج( پیشنهاد دهندگانی که حداقل امتیاز لازم را کسب نکرده اند، بازگشایی نخواهد شد.۱-6- محل پروژه: واقع در شهر قشم، بلوار ژئوپارک ، روبروی ساختمان اداری 
شهرداری قشم می باشد.  ۱-6- تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: مبلغ 2,664,۱00,000 ریال مطابق شرایط مندرج در بخش 4-۱ )در صورت واریز به حساب سپرده 
شــهرداری قشم به  شماره 7220۱۱۱۱۵2۵030۱ نزد بانک مهر ایران شعبه قشم به شماره شبا  IR ۱۵060072200۱۱۱۱۵2۵03000۱ و یا دریافت ضمانت نامه 
بانکی شرکت در مناقصه به نام شهرداری قشم با حداقل 3 ماه اعتبار از آخرین مهلت بارگذاری اسناد در سامانه ستاد( می باشد. شرکت کنندگان می بایست اصل سپرده 
فیش واریزی و یا ضمانت نامه بانکی و سایر تضمین های بخش 4-۱ را علاوه بر بارگذاری در سامانه ستاد به صورت فیزیکی در پاکت )الف( به دبیرخانه شهرداری قشم تا 
مورخ ۱403/06/۱0تحویل و رسید دریافت نمایند. ۱-7- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت الف: 

نشانی: شهر قشم، میدان امام خمینی، ساختمان اداری شهرداری قشم، تلفن: 07633387۱47-8
۱-8- مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سامانه ستاد: از ساعت 00:۱0 روز چهارشنبهه مورخ ۱403/0۵/۱7 الی ساعت 00:۱9 روز چهارشنبه مورخ ۱403/0۵/3۱ 

می باشد. ۱-9- مهلت زمانی ارائه پیشنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه ستاد: تا ساعت 00:۱9 روز شنبه مورخ ۱403/06/۱0 می باشد.
۱-۱0- تاریخ و محل بازگشایی پاکت ارزیابی کیفی : ساعت 00:۱0 روز یکشنبه مورخ ۱403/06/۱۱ در محل شهرداری قشم می باشد. 

۱-۱۱- تاریخ و محل بازگشایی پاکات الف و ب : ساعت 00:۱0 روز یکشنبه مورخ ۱403/06/۱۱ در محل شهرداری قشم می باشد. 
۱-۱2- تاریخ و محل بازگشایی پاکت ج : حداکثر یک هفته پس از برگزاری جلسه کمیته فنی و بازرگانی پاکت )ج( پیشنهاد دهندگانی که حداقل امتیاز لازم را کسب نموده 

اند )کسب حداقل 60 امتیاز از ۱00 امتیاز ارزیابی( بازگشایی می گردد که زمان و مکان آن متعاقباً به اطلاع پیشنهاد دهندگان حائز شرایط اطلاع رسانی خواهد شد.
۱-۱3-  هزینه نشر آگهی مناقصه و کارشناسی به عهده برنده مناقصه می باشد.

۱-۱4- برنده مناقصه جهت عقد قرارداد درصورت نیاز و اعلام شهرداری قشم، موظف به تشکیل شرکت پروژه می باشد.
۱-۱۵- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مناقصه در اسناد مناقصه مندرج می باشد. ۱069-۱403م/الف

        شهرداری قشم        شهرداری قشم                                                                                                                                  

نوبت دوم

آگهی مزایده زمین 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی

 استان هرمزگان

بدینوسیله به اطلاع عموم می رساند بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان در نظر دارد 
تعدادی قطعه زمین را  با کاربری تجاری در طرح های تفکیکی  شــهرک امام حسین روستای 
درنگ مدو ، شهرک جکدان و شهرک دشت صحرا شهرستان بشاگرد از طریق مزایده عمومی به 
واجدین شرایط و اهالی روستاهای یاد شده واگذار نماید ، لذا متقاضیان می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر 
و ثبت نام از روز سه شنبه مورخ ۱403/0۵/23 تا سه شنبه مورخ ۱403/06/06 به بنیاد مسکن شهرستان 
بشاگرد به آدرس : شهرستان بشاگرد – شهر سردشــت- میدان ولایت – جنب فرمانداری- بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی -  امور زمین   مراجعه نمایند .
 )توجه : هزینه چاپ آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد (

روابط عمومی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان
  

ن سند مالکیت آگهی  فقدا

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

نظر به اینکه آقای ســید یوسف قادری به شــماره ملی 3421768536 طی وکالت نامه به شماره 13289 مورخ 1396/06/05 تنظیمی 
دفترخانه 210 مشــهد از سوی حسن / محمدی پناه فرزند رضا به استناد دو فقره استشهادیه محلی بشماره 140262655740000324 
مورخ 1403/04/18 مدعیســت که سند مالکیت شــش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه مغازه نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 
7 فرعــی از 945اصلــی ، مفروز و مجزا شــده از فرعی از اصلی مذکور ، قطعــه 3 در طبقه ، واقع در بخــش 01 حوزه ثبت ملک 
ناحیه یک بندرعباس اســتان هرمزگان به مســاحت 17.32 متر مربع بشــماره چاپی 337075 سری الف ســال 81 که بنام حسن / 
محمدی پناه فرزند رضا شــماره شناســنامه 2804 تاریخ تولد 1338/02/08 صادره از مشهد دارای شماره ملی 0933625545 ثبت و 

ســند مالکیت صادر و تســلیم شــده ؛ به علت جابه جایی مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده ؛ لذا استناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و 
تبصره ذیل آن بدینوســیله اعلام میشــود هر کس مدعی انجام معامله نســبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ 
 انتشــار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل ســند مالکیت به این اداره تســلیم و رســید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات

 اقدام می گردد.1403/228 م/الف
علی اصغر ولی پورتاریخ انتشار : 1403/05/24

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک بندرعباس

شناسه آگهی: 1768084

گروه شهرســتان// رئیس پلیس 
ویژه  انتظامی  فرماندهــی  راهور 
از اجرای طــرح آرامش و  کیش 
ایمنی ترافیک در سطح معابر این 

جزیره خبر داد. 
ســرهنگ »مهدی توانگر« در تشریح 
جزئیات این خبر گفــت: با توجه به 
مطالبات مردمــی و به منظور افزایش 
انضباط ترافیکی، پیشــگیری و مهار 
تخلفات،  کنترل  همچنین  و  تصادفات 
طــرح آرامش و ایمنــی ترافیک در 
ســطح معابر در جزیره کیش در حال 

اجرا است.
وی افــزود: این طرح بــه مدت 72 
یافت.سرهنگ  ادامه خواهد  ســاعت 
توانگــر گفت: در قالــب این طرح با 
رانندگان و موتورســیکلت  ســواران 

قانونی  برخورد  مقررات  برابر  متخلف 
لازم صورت می گیرد.

رئیس پلیس راهور کیــش در پایان 
خاطرنشان کرد: ســامانه ۱2۰ پلیس 
راهــور به صــورت شــبانه روزی 
آماده ارائه خدمات به شــهروندان و 

گردشگران است.
پیشــگیری از سرقت منجر به افزایش 
امنیت روانی استرئیس پلیس پیشگیری 
و معاون عملیــات فرماندهی انتظامی 
ویژه کیش گفت: پیشگیری از سرقت 
باید هدفمند و موجب جلب مشارکت 
اجتماعی باشد و به هدف نهایی خود 
که رضایتمندی شهروندان است برسد.

سرهنگ سید مسعود میرحسنی اظهار 
کرد: پیشگیری از سرقت باید هدفمند و 
منجر به ارتقاء احساس امنیت روانی و 
اعتماد عمومی به پلیس در جامعه شود 
و این مهم با برخورد جدی و قاطع با 
ســارقان و تشدید اقدامات پیشگیرانه 
به ویژه در محله های جرم خیز میسر 

خواهد شد.
وی افــزود: نقش آفرینــی پلیس در 
پیشــگیری از ســرقت یک موضوع 
انتظار مردم اســت  مهــم و مــورد 
کــه از ایــن رو پلیس بــرای تحقق 
پیشــگیری  قــرارگاه  آن، تشــکیل 

 از ســرقت را در دســتور کار خــود 
قرار داده است.

میرحسینی با تاکید بر اینکه پیشگیری 
از ســرقت نیــاز فرهنگ ســازی و 
همــکاری تمام آحاد مــردم را دارد، 
بیان کرد: با ارائه آموزش های همگانی 
و آگاهســازی می توان از بروز بیش 
 از 6۰ درصــد از جرایــم در جامعه 

جلوگیری کرد.
وی گفت: امنیت یک مقوله مشارکتی 
است و همه شهروندان بایستی خود را 
در امنیت محله زندگی مسئول دانسته و 
به راحتی از کنار موارد مشکوک عبور 
نکنند و سریعاً پلیس را در جریان امر 
قرار دهند.به گزارش ایرنا، رئیس پلیس 
پیشگیری و معاون عملیات فرماندهی 
انتظامی ویژه کیش در خاتمه با شاره 
انتظامی از قبیل  به تشــدید اقدامات 
گشت زنی هدفمند، کنترل مجرمان و 
سارقان سابقه دار خاطرنشان: کارکنان 
پلیس کیش با نظارت بیشتر و برنامه 
ریزی هدفمند در راســتای پیشگیری 
از جرائــم به ویژه جرم ســرقت گام 
خواهند برداشــت و ســامانه ۱۱۰ به 
آماده خدمت  روزی  شــبانه  صورت 
 رســانی به شــهروندان و گردشگران

 است.

آغاز طرح آرامش و ایمنی ترافیک در کیش

امین درســاره گروه شهرستان// جلسه شورای اداری 
شهرستان خمیر به ریاست میرهاشم خواستار فرماندار 
شهرســتان و با حضور حجت الاســلام والمسلمین 
شعیب صالحی امام جمعه شهرستان خمیر، شیخ سید 
عبدالجلیل قتالی امام جمعه اهل ســنّت بندرخمیر 
واعضای شورای اداری درمحل سالن جلسات فرمانداری 

برگزار گردید.
 فرماندار شهرستان خمیر ضمن عرض تسلیت ایام اربعین حسینی 
و ترور ناجوانمردانه توســط رژیم غاصب در به شهادت رساندن 
»اسماعیل هنیه«، افزود: قطع به یقین با پیام رهبر معظم انقلاب در 
خصوص این اقدام تروریستی، مجدد اقتدار نظام جمهوری اسلامی 
ایران به رخ جهانیان کشیده شده و جهانیان می بینند که این نظام 
پاسخ کوبنده ای خواهد داشت و نابودی اسرائیل نزدیک تر خواهد 
شد.مهندس خواستار همچنین با تبریک روز خبرنگار و سالروز 
بازگشت آزادگان سرافراز به کشور و اشاره به ایام اربعین حسینی 
اظهار کرد: با توجه به نزدیک شــدن به اربعین و آغاز مسافرت 
زائرین و برپایی موکب، لازم اســت مســؤلین همراه مردم برای 
خدمت به زائرین امام حسین )ع( درشهرستان نهایت همکاری و 
هماهنگی را داشته باشند.وی با اشاره به کوتاهی در امر خدمت 
به مردم اصلًا قابل توجیه نیســت تأکید کــرد: مدیران دقت و 
برنامه ریزی را اولویت کارها خود بدانند و یکی از شاخصه های  
مدیریتی، رضایتمندی مردم اســت، در بحث خدمت رســانی و 
تکریم مردم و ارباب رجوع کوتاهی قابل پذیرش نیست.مهندس 
خواستار با اشاره به گلایه مندی مردم  از قطعی برق عنوان کرد: 

یکی از مهمترین معضلاتی که امروز امنیت و پایداری شبکه برق 
را به مخاطره انداخته، استفاده برق غیرمجاز دستگاه های استخراج 
رمز ارز یا ماینر در سطح شهرستان است  که مصرف بالای آن ها 
باعث بروز حوادث ناخواســته آن هم در اوج بار مصرف برق و 

سلب آسایش و رفاه عمومی مردم شده است.
وی با بیان اینکه برق جزء اصلی ترین زیرساخت در ارائه خدمات 
مطلوب به شــهروندان است و نقش مستقیمی در رفاه و آسایش 
عمومی جامعه دارد افزود: با همراهی  پلیس انتظامی که همیشه 
در کنار مجموعه صنعت برق بوده و هســتند، در جهت ارائه برق 
مطمئن و پایدار به صورت جدی تری نســبت به شناســایی و 

جمع آوری دستگاه های ماینر غیرمجاز اقدام کنند.
نماینده عالی دولت در شهرستان خمیر با اشاره به وجود نعمت های 
طبیعی و موقعیت استراتژیک شهرستان گفت: رونق اقتصادی در 
شهرستان با وجود منابع طبیعی، صنایع و دریا  بخصوص مجتمع 
بندری، این شــرایط را فراهم کرده که شهرستان در حال توسعه 

باشد که مدیران باید از این ظرفیت استفاده کنند.

فرماندار بندرخمیر در جلسه شورای اداری: 

  ماینرهای غیرمجاز امنیت و پایداری شبکه برق
 را به خطر می اندازد
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فروردین :
در زندگی به هر کسی اعتماد نکنید، همه اطرافیانتان 
دوست شما نیســتند و ممکن است از پیشرفت شما 
خوشحال نشــوند.اگر از دوستان قدیمی خود خبر ندارید؛ مجدد با 
آن ها تماس بگیرد و از حال آنان مطلع شوید، زیرا دوستی با چنین 
افرادی حال شــما را خوب کرده و روزهای خوب را یادآور خواهد 
کرد.همین روزها پروژهای کاری زیادی به شما پیشنهاد داده می شود، 
به توانایی های خود  اعتماد کرده و و کارها را بپذیرید و مطمئن باشید 

که از پس همه آنها به خوبی بر خواهید آمد.

  اردیبهشت :
کم رویی خــود را کنار بگذاریــد و در صورت نیاز، 
جسارت بیشتری داشته باشید. شجاعت و اعتمادبه نفس 
می تواند به شما کمک کند تا در موقعیت های مختلف زندگی بهتر عمل 
کرده و به اهداف خود نزدیک تر شوید.تمام تلاش خود را برای داشتن 
یک زندگی خوب و تأمین موقعیتی عالی انجام دهید، حتی اگر این 
مسیر با سختی ها و چالش هایی همراه باشد. این تلاش ها در نهایت به 
شما کمک خواهند کرد تا به موفقیت های بزرگی دست یابید و زندگی 

بهتری برای خود بسازید.

  خرداد :
شما ایده های بزرگی دارید که شروع و ادامه آن باعث 
پیشرفت مالی تان می شــود، فقط ممکن است در این 
مسیر دچار چالش شوید که با کمی تلاش از پس آن برمی آیید.در 
زندگی شخصی خود دچار اختلال و افسردگی شده اید، به ناامیدی 
خود خاتمه دهید و زندگی را از ســر بگیرید.در کلاس ها و کارهای 
گروهی شرکت کنید، از نظر دادن در گروه نترسید، زیرا ممکن است 
یک نظر کوچک از طرف شما کل تیم را به مسیر بهتری ببرد.قبل از 
عملی کردن ایده هایتان؛ همه چیز را با اطرافیان به اشتراک نگذارید، 
زیرا ممکن است از ایده های شما استفاده کنند و حسرتش برای شما 

بماند.
   تير :

نباید از چالش ها و موانع پیش رو بترسید؛ بلکه باید با 
توان هر چه بیشتر به سمت اهدافتان پیش بروید. شما 
توان مقابله با چالش های جدید را دارید و در صورت پشــت سر 
گذاشتنشان اتفاقات خوبی برایتان خواهد افتاد.با صبوری و تحقیق 
درباره کار خود؛ قطعا به موفقیت های خوبی خواهید رسید. فقط باید 

پشت کار داشته باشید و بی گدار هم به آب نزنید.

  مرداد :
تلاش هایــی که تا به حال بــرای موفقیت در کارتان 
کرده اید، امروز به ثمر خواهد نشســت و نتایج مثبتی 
را مشاهده خواهید کرد. این موفقیت ها نشان  دهنده پشتکار و تعهد 
شما به کارتان است و باید به خود افتخار کنید. اکنون زمان آن رسیده 
اســت که با شور و نشاط بیشتری به زندگی نگاه کنید و از لحظات 
لذت ببرید.سعی کنید به فرزندان و همسرتان نزدیک تر شوید و روابط 

عمیق تری با آن ها برقرار کنید. 

 شهریور :
اگر امروز در تنهایی به ســر می بریــد، احتمالاً یک 
ماجرای عاشــقانه جدید را تجربــه خواهید کرد که 
می توانــد زندگی تان را تغییر دهــد. با این حــال، مراقب قلب و 
احساســات خود باشید و اجازه ندهید هیجانات زودگذر شما را از 
مسیر اصلی تان منحرف کنند. در واقع قبل از هر گونه تصمیم مهمی؛ 

ابتدا با افراد بزرگتر و با تجربه مشورت داشته باشید.
 مهر :

ایــن روزها ذهن و افکارتان پر از نکات منفی شــده 
است. باید خودتان را با اتفاقات مثبت سرگرم کرده و 
تا حد ممکن از اخبار و اتفاقات بد و منفی به دور باشید.از قضاوت 
نادرســت درباره اطرافیان خود پرهیز کنید. و اصطلاحا تا با کفش 

کسی راه نرفته اید؛ درباره او چیزی نگویید.
 آبان :

تلاش هایی کــه تا به حال برای موفقیــت در کارتان 
کرده اید، امروز به ثمر خواهد نشســت و جواب همه 
زحمت های خود را خواهید گرفت. اکنون زمان آن رسیده که با شور 
و نشاط بیشتری به زندگی ادامه دهید. در کنار احساسات، منطق خود 
را بیشتر به کار بگیرید. شما می توانید با بحث های کوچک مشکلات 

بزرگی را حل کنید.
   آذر :

به تازگی ذهن شــما پر از افکار منفی شده است که 
مانع از وقوع اتفاقات خوب و خوشایند خواهد شد؛ 
بنابراین، تلاش کنید تا خود را با افراد مثبت و خوش  بین احاطه کرده 

و تا حد ممکن از افراد منفی دور بمانید. 
 دی :

بــه زودی با اتفاقاتی روبرو می شــوید که شــما را 
شگفت زده و خوشحال خواهند کرد.امور مالی شما نیاز 
به توجه بیشتری دارد، پس از خرج کردن بیش از حد خودداری کنید.
در معرض خطراتی هستید که باید از آنها دوری کنید. مراقب دوستان 
قدیمی و روابطی که شما را تحریک می کنند باشید و از دشمنانی که به 
ظاهر دوست هستند دور بمانید. به زودی فرصتی به شما داده می شود 
که می توانید از آن به بهترین شکل استفاده کنید. مسئولیت های بزرگی 

به شما محول می شود که بهتر است با منطق آنها را انتخاب کنید.

   بهمن :
افرادی که قصد دارند شما را فریب دهند، بشناسید و 
از آنها دوری کنید. در عوض، دوستان قدیمی خود را 
با آغوش باز بپذیرید.در قبول پروژه ها و فرصت های جدید، از تمام 
عقل سلیم خود اســتفاده کنید و بی گدار به آب نزنید.ممکن است 
با برخوردی کاملًا غیرمنتظره مواجه شــوید که شما را شوکه کند. 
در این مواقع، ســریع ترین و بهترین تصمیم را بگیرید.ممکن است با 
چالش هایی روبرو شــوید که با موفقیت از پس آنها برخواهید آمد. 
زندگی خود را منظم نگه دارید و تعادل عصبی خود را حفظ کنید؛ هر 

چیزی را برای خود بزرگ نکنید و سخت نگیرید.

اسفند : 
ممکن اســت که در کار با چالش هــای بزرگی روبرو 
شوید، اما نگران نباشــید، نتیجه نهایی رضایت  بخش 
خواهد بود.این روزها موفقیت شــما کمی کندتر پیش می رود و این 
به دلیل افکار منفی است که در ذهن دارید. حتماً در کارهای گروهی 
شرکت کنید، زیرا شما نقش مهمی در موفقیت گروه خواهید داشت و 
از این بابت قدردان شما خواهند بود.ایده ای که مدت ها در ذهن دارید 
را با دیگران به اشــتراک بگذارید تا بتوانید آن را عملی کنید. نگران 
تصمیم گیری های مهم نباشید؛ با مشورت می توانید بهترین نتایج را به 
دســت آورید. هنگام صحبت با افرادی که از شما حساب می برند، 
ســعی نکنید ایده های خود را به آنها تحمیل کنید. علاقه زیادی به 

همسرتان دارید، پس حتماً این علاقه را به او نشان دهید.
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گروه ورزشی // محسن ایران نژاد سر مربی جدید فولاد 
هرمزگان، در جمع خبرنگاران ورزشــی استان، اظهار 
داشت:  رســانه نقش مؤثری در صعود تیم به لیگ های 
بالاتر دارند و امیدوارم بتوانیم با کمک هم این عیدی را 

به مردم هرمزگان تقدیم کنیم.
به گــزارش خبرنگار دریا ؛ وی گفت : وقتــی کار خود را با  
باشگاه فولاد آغاز کردم برنامه های کوتاه مدت و بلند مدتی را 
مشــخص کردیم. صعود به لیگ یک فونبال و در دراز مدت به 

لیگ برتر از اهداف اصلی ماست.
محسن ایران نژاد اظهار داشت :  تلاش کردیم از تلفیق بازیکنان 
بومی و غیربومی توانمند اســتان و کشورمان استفاده کنیم اما 
اولویت خود را بر استفاده از بازیکنان بومی گذاشته ایم و  بعد از 

انتخاب بازیکن همه بازیکنان دیگر بومی استان هستند.
سرمربی تیم فوتبال فولاد هرمزگان ادامه داد: تمام دعوت های 
اولیه ما از بازیکنان بومی بوده و اگر همکاری شــکل نگرفته 
به خواسته خودشــان بوده و تلاش کردیم جاهای خالی را با 

بازیکنان غیرتمند و توانمند بومی پر کنیم.
ایران نژاد بیان کرد: تمــام تلاش  مدیران فولاد هرمزگان برای 
صعود این تیم به لیگ یک اســت و من نیز ظرفیت خوبی را 
در این مجموعه و این شــهر دیدم و از این رو این تیم را برای 
سرمربیگری انتخاب کردم و اگر روزی احساس کنم نمی توانم 
کمکی به این تیم داشــته باشم، بدون هیچ حاشیه ای این تیم را 
ترک کنم.وی گفت : هرچند انگیزه ای که این تیم و مدیران باشگاه 
برای صعود دارند، انگیزه من را هم برای ماندن و تلاش کردن، 
دوچندان  است. ایران نژاد اضافه کرد: من برای ماندن آمده ام و 
بعد از قراردادی که با فولاد هرمزگان منعقد کردم پیشنهادهایی 
از تیم های مختلفــی در لیگ یک و حتی در همین هرمزگان 
داشتم اما من علاقه مند نیستم که بی دلیل و تنها برای قراردادی 

بهتر تیمم را ترک کنم. آرزوی صعود تمام تیم های هرمزگان به 
خصوص فولاد را به لیگ یک داریم.سرمربی تیم فوتبال فولاد 

هرمزگان عنوان کرد: از لحظه شروع کار با بازیکنان گفت و گو 
کردیم و کادر را تکمیل کرده و به ســمت مشهد حرکت کرده و 
پس از یک اردوی 7 روزه در مشهد، یک اردوی ۱3 روزه در 
کرج و اردویی دیگر در شــهری دیگر خواهیم داشت. وی در 
پایان اظهار داشت : حمایت های خوبی از اردوها صورت گرفته 
و ســعی داریم در هر سه اردو از تمامی نفرات بومی استان به 
صورت چرخشی استفاده کنیم و سعی داریم هر هفته یک بازی 

تیم های پایه را تماشا کنیم.

  روابط عمومی اداره کل  روابط عمومی اداره کلمصرف مصرف آبزيانآبزيان باعث كاهش سكته های قلبی می شود باعث كاهش سكته های قلبی می شود
شیلات هرمزگانشیلات هرمزگان

 تمام تلاش مدیران فولاد برای تمام تلاش مدیران فولاد برای
 صعود به ليگ یک  فوتبال است  صعود به ليگ یک  فوتبال است 

گروه ورزشی // مسابقات مینی فوتبال جام خلیج فارس با قهرمانی تیم شهید موسی زاده  پایان 
یافت.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ مراسم اختتامیه این مسابقات با حضور رسول جهانداری رئیس سازمان فرهنگی 
اجتماعی ورزشی شهرداری بندرعباس، محمدرضا لطفی پور معاون ورزش سازمان، پدر  شهید رضا زارعی 
و جمعی از کارکنان ســازمان و نیز با حضور تیم های برتر در زمین ورزشی شهید جعفری واقع در سه راه 

برق برگزار شد. 
رسول جهانداری رئیس سازمان در این مراسم گفت : از بین 36 تیم شرکت کننده در این رقابت ها، دو تیم 

صبا نوین و تیم شهید موسی زاده به بازی پایانی راه یافتند.
وی بیان داشت: تیم شهید موسی زاده موفق شد در ضربات پنالتی با نتیجه 4 بر 3 قهرمانی این رقابت ها را 

از آن خود کند و تیم صبا نوین به نایب قهرمانی رسید.

مسابقات مینی فوتبال جام خلیج فارس

 تیم شهید موسی زاده 
بر سکوی قهرمانی ایستاد

 کاپیتان تیم دکتر تامین اصفهان کاپیتان تیم دکتر تامین اصفهان
 نارنجی پوش شد نارنجی پوش شد

  
آگهی حصروراثت

احتراما به استحضار می رساند خواهان حسن محمودی فرزند محمود   با هویت کامل به این شورا 
 مراجعه نموده و اشــعار داشتند شادروان محمود  محمودی فرزند  احمد به تاریخ  1325/5/15 
به رحمت ایزدی پیوســته و وراث وی در زمان فوت عبارتند از:1- یوســف محمودی  فرزند 

محمود  متولد 07/01//1314به ش ش 4709783055   فرزند مرحوم
2-حسن محمودی  فرزند محمود  متولد1307/07/01 به ش ش 4709783063  فرزند مرحوم

و دیگر وارثی ندارد..

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 محمد عباسيان- شورای حل اختلاف شعبه سوم شهرستان پارسيان

  یک قطعه پلاک انتظامی  خودروسواری میتسوبیشی    تیپ: لانسر  
 پلاک : 51348 شخصی _قشم  مالکیت : شهرداری سوزاء  )نماینده محی الدین 

  DD5805   زادم شا 345۹515821 (    شماره شاسی خودرو ۷02168   شماره موتور
مدل 2010    رنگ  :  قرمز  مفقود واز درجه اعتبار ساقط می باشد.

گروه ورزشی // مسعود حسنی پور کاپیتان دکتر 
تامین اصفهان به تیم فوتبال ساحلی شهرداری 

بندرعباس پیوست. 
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ مسعود حسنی پور کاپیتان 
دکتر تامین اصفهان با حضور در دفتر باشگاه شهرداری 
قرارداد خود را به مــدت یک فصل و نیم امضا کرد. 
حسنی پور که سابقه بازی در تیم های یاران اصفهان، 
ایفا اردکان، کویر اردکان، فرش حداد اصفهان و دکتر 

تامین اصفهان نیز در کارنامه دارد.

 سند  خودرو کامیونت کمپرسی باری   تیپ: میتسوبیشی کانتر   پلاک : 65558  شخصی _قشم  
مالکیت : حسین محمدی  )345۹844612 (  شماره شاسی خودرو JL6B6EP8NK00۹۹00  شماره 

موتور D33R64۷8۷4 مدل 2022 رنگ  :سفید -متالیک مفقود واز درجه اعتبار ساقط می باشد.

// دختران روشــندل  گروه ورزشــی 
با کسب چهار مدال رنگارنگ  هرمزگان 
در رقابت هــای ملــی دو و میدانــی 
 عملکرد درخشــانی از خود به نمایش 

گذاشتند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ مجید رجبی، رئیس 
آموزش و پرورش استثنایی استان هرمزگان 
گفت:  دانش آموزان دختر با آســیب بینایی 
اســتان در بیست و چهارمین دوره مسابقات 
 ورزشی کشوری عملکرد درخشانی از خود

 نشان دادند.
 وی بیان داشت: این مسابقات که در رشته های 
دو و میدانی، گلبال و شطرنج، یادواره شهدای 
خدمت، به میزبانی اســتان خراسان رضوی 
برگزار شد ودرپایان موفقیت های چشمگیری 
را برای تیم دو و میدانی دختران هرمزگان به 

همراه داشت.
وی با اشــاره به نتایج اعلام شــده از سوی 
مســئول فنی مســابقات، اظهار داشت: تیم 
دو و میدانی اســتان هرمزگان با شرکت سه 
ورزشکار موفق شد چهار مدال رنگارنگ به 
دست آورد و با  23 امتیاز  مقام چهارم کشور 

را از آن خود کردند.
رجبی در ادامه بیان داشــت:  افتخار آفرینان 
این دوره از مســابقات نازنین زهرا چوپانی، 
رویا رضوی راد و آیه حیزانی دانش آموزان 
افتخارآفرین هرمزگانــی بودند و مربیگری 
تیم دختران هرمــزگان را خانم بختیاری و 
سرپرســتی تیم را  خانم موسوی و همچنین 
همراهی دوندگان خانم بام شاد و سرپرست 

همراه آقای کامیاب در این مسابقات بودند.
رجبــی با اشــاره بــه دســتاوردهای این 

دانش آمــوزان، بیــان داشــت: نازنین زهرا 
چوپانی با کســب دو مقام اول در رشته های 
دو 6۰ متــر و پرش طول و رویا رضوی راد 
با کســب مقام دوم در ماده 2۰۰ متر و مقام 
سوم در ماده 4۰۰ متر، نشان دادند که استان 
هرمزگان در حــوزه ورزش دانش آموزان با 
آسیب بینایی پتانسیل های بسیار بالایی دارد. 
رئیس آموزش و پرورش استثنایی هرمزگان  
از مدیران و همکاران مدارس درخواست کرد 
تا با جدیت بیشــتری به کشف استعدادهای 
این دانش آموزان پرداختــه و زمینه حضور 
 آن ها در مســابقات اســتانی و کشوری را

 فراهم کنند.
وی تأکید کرد که ورزش نقش مهمی در ارتقاء 
روحیــه و توانمندی این دانش آموزان دارد و 

باید به آن توجه ویژه ای شود.

دوومیدانی دختران با آسیب بینایی

درخشش دختران روشندل هرمزگان در کشوردرخشش دختران روشندل هرمزگان در کشور

گروه ورزشــی // خانم گل لیگ برتر ســاحلی بانوان کشور از 
شهرداری بندرعباس انتخاب شد .

به گزارش خبرنگار دریا ؛ هانیه علیمردانی بازیکن فصل گذشــته تیم 
فوتبال ساحلی بانوان شهرداری بندرعباس خانم گل لیگ برتر ساحلی 

بانوان کشور شد.
 هانیه علیمردانی بازیکن فصل گذشــته تیم فوتبال ســاحلی بانوان 
 شــهرداری بندرعباس در لیگ برتر ساحلی کشور موفق شد ۱2 گل 

به ثمر برساند و خانم گل لیگ شود. 
تیم فوتبال ساحلی بانوان شهرداری بندرعباس با هدایت سلطانی نایب 

قهرمان لیگ برتر ساحلی کشورشد.

انتخاب بهترین های لیگ برتر فوتبال ساحلی انتخاب بهترین های لیگ برتر فوتبال ساحلی 

مفقودی

مفقودی
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گروه خبر //  رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت 
به کارگیری به روزترین فناوری ها در توســعه 
مکران، دســتور داد ضمن بررســی و انطباق 
طرح های ارائه شــده از سوی شورای مکران با 
حضور کارشناسان، مقدمات اجرای این طرح ها 

در اسرع وقت فراهم شود. 
   نشست شــورای مکران  به ریاست دکتر مسعود 
پزشکیان رئیس جمهور و با حضور رئیس سازمان 

برنامه و بودجه، دبیر شورای عالی امنیت ملی و دبیر 
و اعضای این شــورا برگزار و گزارشی از اقدامات 
انجام گرفته برای تهیه طرح ها و چشم انداز توسعه 
این منطقه ارائه شد.رئیس جمهور در این جلسه با 
اشاره به طرح های توســعه ای بسیاری که به دلیل 
فقدان چشم انداز بلندمدت در زمان اجرا، به مشکل 
خورده و امروز خود به معضلی در مســیر توسعه 
کشور تبدیل شده اند، دســتور داد طرح هایی که از 

سوی این شورا تهیه شــده است در زمان کوتاهی 
با حضور کارشناسان سازمان برنامه و بودجه مورد 
بررسی قرار گرفته و پس از تطبیق با اسناد بالادستی 
و طرح های آمایشــی و انجام اصلاحات احتمالی 
در جلســه ای دیگر برای تهیه مقدمات لازم و آغاز 

اجرای آنها تصمیم گیری شود.
   پزشــکیان همچنین بهره گیــری از به روزترین 
فناوری ها در اجرای طرح های توســعه ای کشور 

بویژه طرح های مربوط به توســعه منطقه مکران را 
از ملزومات اساسی تحقق جایگاه نخست ایران در 
منطقه دانست.به گزارش ایرنا، در این جلسه با اشاره 
به چشم انداز درخشان منطقه مکران و بیان تاثیرات 

توسعه این منطقه در توسعه و پیشرفت مناطق جنوبی 
کشــور و حتی دیگر بخش های سرزمینی ایران، بر 
ضرورت تسریع در آغاز اجرای طرح های تهیه شده 

تاکید شد.

در جلسه شورای مکران مطرح شد

تاکید رئیس جمهور بر ضرورتتاکید رئیس جمهور بر ضرورت
 به کارگیری به روزترین فناوری ها در توسعه مکران به کارگیری به روزترین فناوری ها در توسعه مکران

گروه خبر // مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: با 
اتمام ۱۰ برنامه تعمیرات اساسی و دوره ای در نیروگاه 
بندرعباس و ۸5۰ هزار نفر ساعت کار تعمیراتی، با 
حداکثر توان تولید عملی خود به مواجهه روزهای 
اوج مصرف برق پیک تابستان رفته و در حال تولید 

برق است.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ »داریوش محمودی« عنوان 
کرد: با شــروع فصل گرما و افزایش نیاز شبکه به تولید 
حداکثری، نیــروگاه حرارتی بندرعباس به عنوان یکی از 
مهم ترین نیروگاه جنوب شرق، نقش مهمی در تولید انرژی 
و پایداری شــبکه برق کشور دارد و هم چنین اهمیت در 
مدار بودن واحدها در فصل گرم سال، پرسنل سختکوش 
و خستگی ناپذیر  بهره برداری و تعمیرات ، تمام تلاش و 
همت خود را جهت انجام هرچه سریعتر وظایف محوله و 
وقوع کم ترین محدودیت تولید، با موفقیت به اتمام رساندند.
وی افزود: این مجموعه با اتمام ۱۰ برنامه تعمیرات اساسی 
و دوره ای و ۸۵۰ هزار نفر ساعت کار تعمیراتی، با حداکثر 
توان تولید عملی خود به مواجهه روزهای اوج مصرف برق 
پیک تابستان رفته و در حال تولید برق است.مدیرعامل 
نیروگاه بندرعباس بیان کرد: کارشناسان نیروگاه با برگزاری 

نشست های تخصصی و احصاء مشکلات و موانع تولید و 
اولویت بندی محدودیت ها با در نظر گرفتن نیاز شــبکه 
برق کشور، پروژه هایی که با کمترین هزینه، بیشترین میزان 
نتیجــه در خصوص پایداری و افزایــش تولید را در پی 
داشت، آماده اجرا کردند و پروژه های اسیدشوئی کندانسور 
و تعویض موردی لوله های کندانســور واحد یک بخار، 
تغییر تکنولوژی و بروز رســانی سیستم مدیریت کنترل 
مشعل های بویلر) BMS (و ساخت و تعویض باندلهای 

اکونومایزر را تعریف و باموفقیت به اتمام رساندند.
*  رسوب برداری شیمیایی کندانسور واحد یک بخار

   روش سیرکولاسیون استفاده شده در این پروژه، روش 
ابتکاری تیم اجرایی پروژه رسوب برداری شیمیایی است، که 
به منظور تاثیر بیشتر محلول رسوب بردار بر روی رسوبات 
کربنات کلسیمی تشکیل شده در درون لوله های کندانسور 
و همچنین ایجاد قابلیت پایش و نظارت شــیمیایی دقیق 
بر فرآیند رسوب برداری شیمیایی، به کار گرفته می شود.این 
پروژه جهت افزایش تبادل حرارتی کندانسور در دستور کار 
تعمیرات  واحد یک بخار قرار گرفت که نتیجه آن موجب 
بالارفتن خلا در کندانسور شده و افزایش تولید را برای این 

واحد در پی داشت.
*  تعویض موردی لوله های کندانسور واحد یک بخار

   پروژه تعویض معدود لوله های کندانسور  که برای اولین 
بار در نیروگاه بندرعباس اجرایی شده، مشکلات کاهش 
توان تبادل حرارتی کندانسورهای هر چهار واحد بخار را 

بر طرف و صرفه جویی بسیار چشم گیری به دنبال داشت.
لازم به ذکر است: این پروژه با تلاش شبانه روزی پرسنل 
زحمت کش نیــروگاه بندرعباس با انجام کارهای مضاف 
بر تعمیــرات روتین تعمیرات اساســی، از قبیل بازکردن 
واترباکس های سمت ورودی و اجرای استند با داربست 
 و چوب و انتقال ۱۵۰۰ لوله به محل عملیات و …  اجرا 

شد.

*  نوســازی سیستم کنترل مدیریت مشعل های بویلر 
نیروگاه بندرعباس

  با هدف افزایش قابلیت اطمینان نیروگاه مقرر شــد که 
سیستم کنترل BMS واحد یک بخار با استفاده از سیستم 
PLC و بــا در نظر گرفتن اســتانداردهای نوین جهانی 
سیستم های کنترل و حفاظت نیروگاهی طراحی، ساخته 
و تعویض شــود. طراحی، ساخت و نصب سیستم کنترل 
مدیریت مشــعلهای بویلر)BMS (درنیروگاه بندرعباس 
به صورت پروژه تولید بــار اول، در مدت  زمان 6 ماه با 
صرفه جویی دو میلیون دلاری و بومی سازی این سیستم 
بــا همکاری، طراحی و ارتقای تکنولوژی شــرکت های 

دانش بنیان انجام شد. 
*  ســاخت و ریتیوب باندلهای اکونومایزر در نیروگاه 

بندرعباس
  واحد یک بخار این نیروگاه به دلیل ضعف در لوله های 
اکونومایزر در ناحیه بویلــر و نقص در تبادل حرارت به 
طور میانگین هر دو هفته یکبــار به مدت 3 روز از مدار 
خارج می شد، که پس از بررسی های اولیه مشخص شد 
بیش از 4۰ درصد از باندلهای اکونومایزر مسدود شده که 
تبادل حرارت در لوله ها را به شدت پایین آورده و موجب 
افزایش ســوخت مصرفی در بویلر شــده است.هدف از 
تعمیرات اساسی این واحد، رفع موانع تولید برای بالا بردن 
راندمان و افزایش تولید و آمادگی برای پیک تابستان بود 
که طبق برنامه زمان بندی ۱2۰ روزه این  عملیات و  پس 
از به مدار آمدن این واحد، 2۸۰ مگاوات ساعت انرژی به 
شبکه سراسری افزوده  شد.محمودی گفت: باتوجه به عمر 
44 ســاله واحدهای نیروگاه حرارتی بندرعباس، شرایط 
بهره برداری به گونه ای پیش رفته که غالب کارهای تعمیرات 
اساســی و دوره ای واحدها، برای حفظ شرایط تولید و با 
هدف افزایش توان تولید در شرایط پیک تابستان با کمترین 

هزینه ممکن انجام شد.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس:

نیروگاه بندرعباس با حداکثر ظرفیت در حال تولید برق است

گزارش اختصاصی // تور رسانه ای یک روزه به همت 
سازمان جهاد کشــاورزی استان هرمزگان با حضور 
خبرنگاران و همراهی عباس مویدی رئیس سازمان 
جهاد کشــاورزی برگزار و از شــرکت  بسته بندی 
خشــکبار، حبوبات، چای و آجیل استحکام موتور 
اقیانوس برند امیرخان، کارخانه تولید ســس محمد 
صادق مرادی بیرون برند باریز، سردخانه ماهی خشک 
محمد گورانی واقع در شــهرک صنعتی گمبرون و 
کشتارگاه صنعتی طیور شرکت مکران مرغ آنامیس 

واقع در میناب بازدید کردند. 
   در حاشــیه این بازدید، مجید کمالی گفت: 223 واحد 
صنایع تبدیلی در استان مشغول به کار است که 2 میلیون و 
73 هزار تن ماده خام کشاورزی را جذب می کنند که سبب 
اشــتغال زایی بالغ بر 6 هزار ۱24 نفر شده است.وی افزود: 
تا قبل از دولت ســیزدهم، تعداد این واحدها ۱6۹ واحد با 
جذب یک میلیون و 2۰۰ هزار تن بود است. مدیر صنایع 
تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان 
ادامه داد: در عملکرد 3۵ ماه دولت سیزدهم، جذب تعداد 
واحدهای یادشده به 2 میلیون 7۰ تن رسیده است که جذب 
ماده خام در واحد صنایع تبدیلی، 72 درصد افزایش داشته 

است.
  راه اندازی خط تولید بسته بندی خشکبار

  خداداد قلی زاده در خصوص اهداف راه اندازی شــرکت 

اســتحکام موتور با برنــد امیرخان گفــت: از یک کار 
غیرکشاورزی با جدیت و پشتکار وارد این مجموعه شدم، 
توانستم شرکت اســتحکام موتور که بزرگ ترین کارخانه 
بسته بندی خشکبار و حبوبات در جنوب کشور است را به 
بهره برداری برسانم. وی افزود: این شرکت، هشت خط تولید 
 بسته بندی خشکبار از جمله حبوبات، چای، سویا، پسته 
و … دارد. مدیر شرکت استحکام موتور برند امیرخان بیان 
کرد: در حال حاضر، تعداد 2۰ نفر به طور مستقیم در این 
شرکت مشغول به کار هستند که با تسهیلات بیشتر می توانیم 
ســه خط تولید دیگر را ظرف چند ماه راه اندازی کنیم که 
سبب افزایش اشتغال زایی بیشــتر در این شرکت خواهد 
شد.قلی زاده خاطرنشان کرد: برای راه اندازی کارخانه مزبور، 
تا کنون ۱2۰ میلیارد تومان ســرمایه گذاری شده که ۱۵ 
میلیارد تومان تسهیلات سرمایه در گردش به همت سازمان 
جهاد کشــاورزی استان هرمزگان پرداخت شده است.وی 
بیان داشت: مساحت زمین شرکت، 2 هزار و ۸۰۰ متر مربع 
با زیربنای یک،هزار و 2۰ متر مربع و ظرفیت تولید سالانه 

6 هزار تن است.
  بزرگ ترین کارخانه سس در جنوب کشور

   محمد صادق مرادی گفت: کارخانه ســس، بزرگ  ترین 
مجموعه سس در جنوب کشور اســت که ۵۰ رقم سس 
مختلف برای اولین  بار در شکل  های متفاوت تولید می شود. 
وی افزود: این مجموعه با سرمایه گذاری 4۰ میلیارد تومان 
که یک چهارم تسهیلات از طریق سازمان جهاد کشاورزی 
استان هرمزگان تأمین شده، به بهره برداری رسیده است. مدیر 
کارخانه سس باریز و آفرنیان گفت: دو برند سس با نام های 

باریز و آفرنیان برای اقشار مختلف جامعه تولید می کنیم که 
این محصول شامل انواع سس ســرد و گرم است. مرادی 
عنوان کرد: علاوه بر این با یک نوع آوری توانســتیم سس 
پروتئینی تولید کنیم که در کشور نظیر نداشته است که اکنون 
تحت تست اســت و تا 6 ماه آینده وارد بازار می شود.وی 
خاطرنشــان کرد: تولیدات در بازار ماهانه بالغ بر 6۰۰ تن 
است، برند باریز سه سال است که وارد بازار شده است، قبلًا 
در سطح شهر تولید سس انجام می شد، اکنون 6 ماه است که 
به کارخانه صنعتی منتقل شدیم. مردای گفت: در این مجموعه 
تعداد ۱۵ نفر به طور مستقیم و ۱۰ نفر به طور غیرمستقیم 
مشــغول به کار هستند که در صورت توسعه این مجموعه، 
ظرفیت اشتغال زایی تا ۵۰ نفر افزایش می یابد.وی ادامه داد: 
مواد اولیه این سس  ها از کشاورزی استان هرمزگان تأمین 
می شود که بیشتر از محصولات خام  فروشی، فرآوری می کنیم 

و در آینده با رونق در کار برنامه برای صادرات هم داریم.
  خشک کردن ماهی به صورت مدرن با دستگاه

  حامد طاهریان گفت: با خشک  کردن ماهی هایی با کیفیت 
درجه دو یا سه، آنزیم  های مفید به آنها اضافه، و طعم آن ها 
چندین برابر بهتر می شود. وی افزود: این طرح قبلًا به صورت 
سنتی انجام می شد مانند قشم، ما جزء اولین شرکتی هستیم 
که به  صورت مدرن با دستگاه، ماهی ها را خشک می کنیم.
مدیر این واحد تولیدی خاطرنشــان کرد: ماهی  های سارم 
و گربه  ماهی در اینجا خشک می شــود که دارای ارزش  
افزوده است و به بازارهای شرق آسیا، سری لانکا و تایلند 
صادر می شود.طاهریان افزود: افتخار می کنیم که جزء اولین 
شرکت هایی هستیم که ماهی ها را به صورت منجمد صادر 
می کنیم.وی گفت: صید ما اکنون ســه برابر شده است، این 
کارخانه در سال ۱4۰۱ استارت خورد و با سرمایه گذاری 
2۰۰ میلیارد تومان راه اندازی شد و سبب اشتغال زایی تعداد 
2۰ نفر به طور مستقیم شده که با توسعه سردخانه، ظرفیت 
اشتغال زایی ۵۰ نفر را هم داریم. مدیر این مجموعه تولیدی 
عنوان کرد: ماهانه 7۵ تن ماهی خشک تولید می  شود که 

ظرفیت 2۰۰ تن هم وجود دارد.
  جان دوباره کشتارگاه مرغ مکران آنامیس

   علی داوری گفت: دو سال قبل، این کشتارگاه دچار حریق 
شد که مسئولان با آن عکس یادگاری گرفتند و قول دادند 
که وام برای بازسازی آن اختصاص می دهند اما خبری نشد.
وی افزود: کشــتارگاه دو سال تعطیل شد و مرغ هایی که 
در لیردف جاسک بود به دلیل نبود کشتارگاه برای کشتار 
به بندرعباس برده می شــد که با کمک 27 میلیارد تومانی 
سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان در قالب تسهیلات 

و مبلغ ۱۰۰ میلیارد تومان که خودم هزینه کردم کشتارگاه به 
نیت صادرات به بهره  برداری رسید و جان دوباره ای گرفت.

مدیر کشتارگاه صنعتی طیور شرکت مکران مرغ آنامیس 
میناب بیان کرد: چهار کشتارگاه از جمله بستک، بندرعباس، 
درتوجان و پارسیان در هرمزگان وجود دارد که نیاز کشتار 
مرغ در هرمزگان را برطرف می کنند. داوری گفت: با اخذ 
تسهیلات ۵۰ میلیارد تومانی می توانیم این کشتارگاه را بدون 
سالن انجماد طی دو ماه افتتاح کنیم.عباس مویدی نیز گفت: 
این کشتارگاه اولین کشتارگاه با خط دو تولید در استان است 
که با برنامه ریزی های انجام شده با وزارتخانه اولین سالی 
بود که در کل کشور تولیدات از ۸۰ میلیون تومان به ۱4۰ 

میلیون تومان رسید.وی افزود: خط دو بدون دخالت دست 
و به  صورت تمام  اتوماتیــک مرغ را تمیز، وکیوم و کاملًا 
پاک سازی می کند که این سبب می شود مرغ تمیز تر و عمر 
آن از 3 روز به ۱۰ روز افزایش یابد. رئیس سازمان جهاد 
کشاورزی استان هرمزگان عنوان کرد: کیفیت مرغ هایی که 
تمیز کردن آن ها به صورت تمام اتوماتیک اســت نسبت 
به مرغ هایی که تمیز کردن آن ها با دســت انجام می شود 
بالاتر اســت.مویدی، مشکل اصلی را در عدم صادرات به 
کشورهای همسایه خواند و گفت: با راه اندازی خط دو تولید 
کشتارگاه می توانیم صادرات مرغ را بدون هیچ مشکلی به 

کشورهای همسایه انجام دهیم.

با همت سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان؛

تور رسانه ای بازدید از واحد های صنعتی هرمزگان برگزار شدتور رسانه ای بازدید از واحد های صنعتی هرمزگان برگزار شد
زینب شکوه
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 گروه خبــر // وزیر کشــور از زوار عتبات عالیات 
خواســت برنامه سفرشان را به نحوی مدیریت کنند 
که از هر مرزی که خارج می شــوند از همان مرز وارد 

کشور شوند. 
   دکتر احمد وحیدی در ســفر به استان کرمانشاه با اشاره 
به امکانات خوب ایجاد شــده در مرز خسروی، به زوار 
اربعین توصیه کرد: برای زیارت عتبات عالیات از این مرز 
عبور کنند.وزیر کشــور عصر دوشنبه در حاشیه نشست 
 با مســئولین استان کرمانشــاه در پایانه مرزی خسروی، 
جهت پیگیری آخرین هماهنگی های صورت گرفته برای 
خدمات رسانی به زوار، از خدمات صورت گرفته در مرز 
خسروی تقدیر کرد و گفت: خوشبختانه امروز شاهد هستیم 
که تمام تعهدات جلسات قبل انجام شده و امکانات خوبی 
در این مرز مستقر شده است.وی افزود: امسال سایبان ها 
توســعه پیدا کرده، پارکینگ ها آسفالت، مواکب خوبی در 
مرز مستقر شــده و در مجموع مرز خسروی از آمادگی 
مطلوب تری نسبت به سال های گذشته برخوردار است.وی 
با اشــاره به روند صعودی تردد زوار اربعین در دو ســال 
اخیر از مرز خسروی گفت: خوشبختانه این سیر صعودی 
امسال هم ادامه دارد و طبق آمارها تردد زوار امسال نسبت 
به مدت مشابه سال گذشــته بیش از ۵۰ درصد افزایش 
پیدا کرده اســت.وحیدی افزود: به زوار توصیه می شود از 
مرز خسروی تردد داشته باشند، چرا که این مرز علاوه بر 
نزدیکی به برخی شهرهای زیارتی عراق، از امکانات بسیار 
خوبی برای پذیرایی از زوار برخوردار اســت.وزیر کشور 
در خصوص بازگشــت زوار از مرز خســروی هم گفت: 
خوشبختانه با مسئولین عراقی صحبت های لازم صورت 
گرفته که تردد زوار از شهرهای کربلا و نجف به مرز منذریه 
یا همان مرز خســروی با سهولت بیشتری صورت گیرد.

وحیدی گفت: در حال حاضــر صحبت هایی که با زوار 
داشته ایم مشکلی در بحث بازگشت نداشته اند و همه چیز با 
روند مطلوبی در جریان است.وی در ادامه از تمامی زوار 
خواست برنامه سفر خود را مدیریت کرده و از هر مرزی که 
خروج دارند از همان مرز هم ورود به کشور داشته باشند، 
چرا که امکانات و خدمات با توجه به میزان خروجی های 
هر مرز برای موج بازگشــت در نظر گرفته شده است.به 
گزارش ایسنا،  وی همچنین از زوار خواست حتی المقدور 

از خودروی شخصی برای تردد به مرزها استفاده کنند.
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تجلیل از برگزیدگان جشنواره نوجوان خوارزمی در بندرعباس تجلیل از برگزیدگان جشنواره نوجوان خوارزمی در بندرعباس 
گروه خبر //  حسن خدامی، معاون آموزش 
متوسطه اداره کل آموزش و پرورش استان 
هرمزگان، در مراسم اختتامیه دهمین دوره 
جشــنواره نوجوان خوارزمی که با حضور 
جشنواره  محور  برگزیده ۱۳  دانش آموزان 
برگزار شد، اظهار داشــت: این جشنواره 
فرصتی ارزشمند برای دانش آموزان است تا 
استعدادهای خود را در ساحت های مختلف 
تعلیم و تربیت به نمایش بگذارند و در یک 

رقابت علمی مثبت شرکت کنند.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی تاکید کرد: این 
اختتامیه به معنی پایان فعالیت های شما نیست. 
دانش آموزانی که در این جشنواره شرکت کرده اند، 
باید با تلاش و کوشــش بیشتر به فعالیت های 
علمی و پژوهشی خود ادامه دهند تا در سال های 
آینده نیز به موفقیت های بیشتری دست یابند.وی 
با تاکید بر اهمیت این رقابت ها بیان کرد: محیط 
یاددهی و یادگیری صرفاً در کلاس درس محدود 
نمی شود؛ این محیط می تواند در پژوهش سراها، 
خانه های خلاق و حتــی در خانه ها با کمک 
اولیا شکل بگیرد. جشنواره نوجوان خوارزمی 
فرصتی اســت برای اینکه دانش آموزان ما در 

حوزه های مختلف علمی و پژوهشی عرض اندام 
کنند و خود را محک بزنند.وی ضمن اشاره به 
مشارکت گسترده دانش آموزان در این جشنواره 
افزود: جمع قابل توجهی از دانش آموزان استان 
در این رقابت ها حضور داشتند، که نشان دهنده 
اهمیت و تأثیرگذاری این جشنواره است. ارائه 
آثار به صورت گروهــی نیز بیانگر هم افزایی و 
تلاش مشــترک دانش آموزان برای دستیابی به 
اهداف علمی است.این مقام مسئول خاطرنشان 
کرد: براساس مصوبه شورای عالی، دانش آموزانی 
که در این مسابقات و جشنواره ها رتبه های ملی 
کسب کنند، می توانند بدون کنکور در دانشگاه 
فرهنگیان ادامه تحصیل دهنــد. وی از تمامی 
همــکاران، ناظران، داوران، مدیــران و اولیای 
دانش آمــوزان که در برگزاری این جشــنواره 
همــکاری کرده انــد، تشــکر و قدردانی کرد.

گفتنی اســت، در پایان این مراسم از 72 نفر از 
دانش آموزان برگزیده که به مرحله کشوری راه 
یافته اند، تقدیر شد و از تمامی همکاران، ناظران، 
داوران، مدیران و اولیــای دانش آموزان که در 
برگزاری این جشنواره همکاری کرده اند، تشکر 

و قدردانی به عمل آمد.


